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OR.RG. 0002.19.2014-2018 

PROTOKÓŁ  NR XIX/2016 

z sesji Rady Gminy Zaniemyśl odbytej w dniu 23 maja 2016r. 

w godz. od 16:00 do 18:40 

 w sali Gminnego Ośrodka Kultury i Rekreacji w Zaniemyślu 

 

Na ogólną liczbę 15  radnych w sesji udział wzięło 14 radnych (nieobecny radny Jerzy 

Modrzejewski).  
 

W sesji udział wzięli: Wójt Pan Krzysztof Urbas, Sekretarz Gminy Pani Bożena Jaszkiewicz, Skarbnik 

Gminy Pani Agnieszka Scheffler, Radca Prawny Pan Marek Grzelak, pracownicy Urzędu Gminy, 

pracownicy jednostek organizacyjnych, sołtysi, mieszkańcy gminy.  

 

Lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu, sołtysów nr 2. 

 

Ad.1. Otwarcia sesji dokonała Przewodnicząca Rady Gminy Zaniemyśl Pani Alina Frąckowiak. 

 

Ad.2. Przewodnicząca powitała przybyłych na sesję radnych i gości. Następnie przedstawiła 

porządek obrad:  

1. Otwarcie sesji. 

2. Powitanie Radnych i zaproszonych gości. 

3. Stwierdzenie quorum Radnych. 

4. Przyjęcie protokołu obrad z poprzedniej sesji tj. z dnia 25 kwietnia 2016r.  

5. Informacje Wójta Gminy. 

6. Interpelacje Radnych i zapytania organów pomocniczych Gminy.  

7. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminnego Ośrodka Kultury i Rekreacji                          

w Zaniemyślu za 2015 rok; 

b) zatwierdzenia sprawozdania finansowego Biblioteki Publicznej Gminy Zaniemyśl za 

2015 rok; 

c) szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze, 

specjalistyczne usługi opiekuńcze oraz szczegółowe warunki częściowego lub 

całkowitego zwolnienia od opłat, jak również tryb ich pobierania; 

d) przystąpienia Gminy Zaniemyśl do partnerstwa z Powiatem Średzkim w realizacji 

projektu pod nazwą „Zwiększenie dostępności do usług społecznych w powiecie 

średzkim”; 

e) przeznaczenia do sprzedaży w drodze przetargu ustnego nieograniczonego 

nieruchomości położonej w miejscowości Zaniemyśl; 

f) przeznaczenia do sprzedaży w drodze przetargu ustnego nieograniczonego 

nieruchomości położonej w miejscowości Zaniemyśl; 

g) zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Śnieciska na lata 2016-2023; 

h) wyrażenia woli ufundowania sztandaru dla Komendy Powiatowej Policji w Środzie 

Wielkopolskiej 

8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.  

9. Wolne głosy i wnioski. 

10. Zamknięcie sesji. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy 

czy ktoś z Państwa Radnych chciałby wnieść jakieś uwagi do przedstawionego porządku obrad, nie 

widzę, przystępujemy do pkt. 3 – stwierdzenie quorum. 
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Ad. 3.  Stwierdzenie quorum Radnych 

na podstawie listy obecności i radnych obecnych na sali, stwierdzam, że w obradach uczestniczy                           

14 radnych co stanowi liczbę wystarczającą do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Ad.4.  Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji  

W wyniku głosowania jawnego Protokół Nr XVIII/2016 z dnia 25 kwietnia 2016r. został przyjęty  

13 głosach „za” 

1 głosie „wstrzymującym się” 

0 głosach „przeciw” 

 

Ad. 5. Informacje Wójta Gminy 

 

Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, Szanowni Państwo 

 

realizacja Programu 500+ 

jak Państwo wiecie Ośrodek Pomocy Społecznej realizuje ten Program i do dnia 20 maja przyjął 511 

wniosków o świadczenie wychowawcze w tym 61 wniosków w formie elektronicznej za 

pośrednictwem bankowych systemów teleinformatycznych, wnioski elektroniczne, aż w 28% 

wymagały niestety wezwania wnioskodawcy do Ośrodka w celu złożenia korekty gdyż były niepełne 

lub zawierały sprzeczne informacje i niepełne dane, na podstawie złożonych wniosków wydano 485 

decyzji administracyjnych, w których przyznano świadczenia dla 719 dzieci z terenu naszej Gminy na 

kwotę 358.933,40 zł., natomiast 8 wniosków wymagało skierowania do Regionalnego Ośrodka 

Polityki Społecznej w Poznaniu z uwagi na konieczność ustalenia czy  zachodzi koordynacja systemu 

zabezpieczenia społecznego z uwagi na pobyt członka rodziny poza granicami kraju, obecnie wnioski 

praktycznie są rozpatrywane na bieżąco poza tymi wnioskami przesłanymi do Regionalnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej  do rozpatrzenia pozostało już tylko 18 wniosków, pierwsze świadczenia 

wychowawcze Ośrodek Pomocy Społecznej wypłacił w dniu tego 22 kwietnia i od tego czasu 

sukcesywnie co tydzień są realizowane kolejne wypłaty świadczeń należnych za kwiecień poza tym 

planuje się, że do końca maja będą wypłacone także świadczenia należne za maj, tak więc realizacja 

świadczeń w naszej Gminie od miesiąca maja  będzie realizowana na bieżąco w danym miesiącu, za 

dany miesiąc bez przewidzianego ustawowo trzymiesięcznego okresu  na wydanie decyzji i wypłatę 

świadczeń, Pani Kierownik chciałem podziękować, Ośrodka Pomocy Społecznej, za tak sprawne 

realizowanie tego Programu, jest to duży Program i w naszej oczywiście może niedużej Gminie ale to 

wymagało naprawdę sporo pracy, proszę podziękować też pracownikom którzy zajmują się tym 

Programem, wypłatą, wydawaniem decyzji żebyśmy byli już na bieżąco, chcę też Państwa 

poinformować, że obecnie przyznana dotacja celowa naszej Gminie na realizację tego Programu, którą 

Gmina otrzymała z Urzędu Wojewódzkiego to kwota 1.420.041,00 zł., natomiast ze złożonych 

wniosków i wydanych już decyzji szacowane potrzeby na rok bieżący, a więc od kwietnia do końca 

roku w naszej Gminie to będzie kwota około 3.330.000,00 zł. 

 

kolejne informacje, Szanowni Państwo to  realizacja robót,  inwestycji na terenie Gminy 

jak Państwo informowałem w dzień po ostatniej sesji odbył się odbiór końcowy,  w każdym bądź razie 

inwestycję zakończyliśmy, mówię o przebudowie drogi gminnej Jaszkowie, zakres prac też był 

przedstawiany, podbudowa, nawierzchnia, zjazdy, przepusty, wartość wykonanych robót to kwota   

320.324,26 zł brutto, otrzymaliśmy już z Urzędu Marszałkowskiego dofinansowanie na ta drogę                    

w wysokości 102.500,00 zł., mam nadzieję, że uda nam się pozyskać jeszcze, już mniejszą ale 

dodatkową kwotę, roboty zostały odebrane, droga służy już mieszkańcom, nie tylko mieszkańcom,  

którzy w tym zakresie, prawie 1 km, się poruszają, Firma wykonawcza Roboty Drogowe z Nekli  

 

zagospodarowanie przestrzeni publicznej na wyspie Edwarda 
zgodnie z podpisaną umową 15 lutego 2016 r. z Firmą Produkcyjno Handlowo Usługową ze Śremu, 

12 maja dokonano odbioru końcowego prac związanych z zagospodarowaniem przestrzeni publicznej 

na wyspie Edwarda, zakres prac obejmował wykonanie alejek z tłucznia łamanego o pow. 1317 m2,  
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alejek gruntowych, nawierzchni z „brukowca” (kamień polny, otoczaki) 97 m2, nawierzchni z kostki 

granitowej 118 m2, trawnika  873,5 m2 i montażu 20 szt. ławek oraz 10 szt. koszy na śmieci, kosze już 

były zakupione, tylko Wykonawca ustawiał i ławki też, wartość wykonanych robót wyniósł to kwota 

151.120,20  zł. brutto.  

kolejne zadanie, które rozpoczęliśmy to wykonanie utwardzenia nawierzchni drogi z miejscami 

postojowymi, kanalizacją deszczową, ogrodzeniem i oświetleniem przy hali widowiskowo - 

sportowej  w Zaniemyślu, dodał bym jeszcze przy Szkole Podstawowej bo oświetlenie będzie też 

nowe wzdłuż miejsc parkingowych i droga dojazdowa   

zgodnie z zawartą umową z dnia 14 kwietnia br., 4 maja zostały rozpoczęte prace, rozpoczęto od  

wykonania kolektora deszczowego w tym zakresie, który będzie nowo utwardzony, a więc droga puls 

miejsca parkingowe, 17 maja dokonano częściowego odbioru prac w zakresie kolektora deszczowego, 

wszystko jest już zamontowane, zakopane i należało sprawdzić drożność kolektora deszczowego                   

o długości i studni rewizyjnych i wpięcie rurociągu do istniejącej sieci kanalizacji deszczowej, która 

częściowo już tam była, w poprzednich latach wykonana, obecnie wykonawca przystąpił do robót 

ziemnych – krawężników, przygotowania podbudowy, woltowania podbudowy i będzie utwardzał,              

w tej części oczywiście gminnym, bo druga część Wykonawcy, z informacji, które posiadam,                      

w przyszłym tygodniu, w poniedziałek wejdzie drugi Wykonawca, który zamknie to w całość, 

Szanowni Państwo, zgodnie też z podpisaną umową, kolejną w tym zakresie, Zakład 

Elektroinstalacyjny rozpoczął prace związane z budową oświetlenia przy hali i drodze dojazdowej 

przy Szkole, na końcu dopiero wejdzie Firma, która będzie wykonywała częściowo, tam gdzie 

zamierzamy, ogrodzenie, ale to dopiero będzie po utwardzeniu drogi i miejsc parkingowych                        

i otoczenia hali, to tyle jeżeli chodzi o zakres wokół hali  

  

kolejne informacje - bezpłatne połączenia autobusowe z Zaniemyśla do Środy Wielkopolskiej 

część tych tras jest przez wioski, część bezpośrednio między Zaniemyślem a Środą, 16 maja, jak 

Państwo o tym wiecie, ruszyła ta bezpłatna komunikacja – trasa obejmuje 6 kursów  w dni robocze                    

z czego 4 kursy bezpośrednio drogą wojewódzką 432, między Zaniemyślem a Środą,  dwa kursy są 

przez miejscowości gminne, a więc przez wioski, szczegółowy rozkład jazdy znajduje się na stronie 

myślę, że tabliczki też na przystankach w poszczególnych wioskach  przez KOMBUS są wywieszone 

w jakich godzinach są kursy, analizujemy, oczywiście zobaczymy kiedy nam się to uda, w Zaniemyślu 

ten autobus zanim podjedzie na Pl. Berwińskiego skręci w lewo podjedzie na małą zatokę autobusową 

za kościołem św. Wawrzyńca  ul. Raczyńskiego, wróci i będzie znowu  w tym samym miejscu co 

pierwotnie w tej chwili jeżdżą, a więc na Pl. Berwińskiego i będzie wracał, analizujemy potrzeby                    

i były już takie wnioski, mówimy o tych kursach bezpośrednio Zaniemyśl – Środa, nie mówimy o tych 

kursach, które są przez wioski, że w tamtej części Zaniemyśla jest ul. Topolowa i też jest kolejny 

przystanek autobusowy, Szanowni Państwo, tydzień minął, a więc do piątku, przez cały tydzień na 

linii Nr 18 autobusy przywiozły 363 pasażerów, na linii Nr 19 - 251 osób, frekwencja jest niezła, na 

razie, mam nadzieje, że będzie jeszcze więcej osób z niej korzystało, po to te kursy są żeby te środki, 

które wydajemy z budżetu naszej Gminy, część z budżetu Powiatu żeby były efektywnie wykorzystane 

 

kolejne informacje to realizacja tegorocznych założeń budżetowych, a więc kolejne inwestycje  

13 maja br. ogłoszono 2 przetargi na budowę oświetlenia ulicznego na ul. Morelowa i ul. Wiśniowa             

w Łęknie, oferty należy składać do dnia 1 czerwca 2016r. do godz. 10:00 w Urzędzie Gminy 

Zaniemyśl, otwarcie ofert nastąpi w tym samym dniu o godz. 10:30 i kolejny przetarg – przebudowa 

ul. Średzkiej w Zaniemyślu, oferty  należy składać do dnia 31 maja 2016r. do godz. 10:00 o godz. 

10:30 nastąpi otwarcie ofert 

 

kolejne informacje z zakresu rolnictwa 

Gmina Zaniemyśl posiada do sprzedaży drewno opałowe liściaste (gatunek jesion) w ilości 

wyszacowanych przez fachowców, oczywiście, 15 metrów przestrzennych, pozyskane z wycinki 

drzew na nieruchomościach będących własnością Gminy Zaniemyśl, sprzedaż nastąpi w trybie 

przetargu ofertowego, drewno znajduje się na placu Zakładu Gospodarki Komunalnej i można je 

obejrzeć w dniach pracy Zakładu tj. od poniedziałku do piątku w godz. od 7:00 do 15:00, minimalna 

cena  została ustalona moim Zarządzeniem z dnia 12 maja br. na kwotę 1.100,00 zł. netto, do kwoty tej 
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należy doliczyć 8% podatek VAT (88,00zl.) – za całość, osoby chętne do nabycia drewna  winny 

złożyć w terminie do dnia 25 maja, a więc za dwa dni mija termin, do godz. 14:00 w sekretariacie 

Urzędu Gminy, pisemną ofertę w zaklejonej kopercie z dopiskiem „Drewno opałowe”, w ofercie 

należy podać proponowaną cenę netto, otwarcie ofert nastąpi  w dniu 30 maja br. o godz. 10:00 przez 

Komisję powołaną tym Zarządzeniem, ogłoszenie o sprzedaży drewna zostało umieszczone na stronie 

internetowej Urzędu Gminy oraz wywieszone na tablicy ogłoszeń.    

 

kolejne informacje to wydane Zarządzenia zmieniające budżet roku 2016, takie Zarządzenia były 

dwa  

 pierwsze z dnia 27 kwietnia 2016 roku, w którym do budżetu Gminy wprowadzono przyznane 

dotacje:  

 Wojewoda Wielkopolski przyznał dotację celową w łącznej wysokości 312.418,08 zł., 

kwota ta została przeznaczona na zwrot części podatku akcyzowego zawartego w cenie 

oleju napędowego wykorzystywanego do produkcji rolnej przez producentów rolnych 

oraz na pokrycie kosztów postępowania w sprawie jego zwrotu; 

 druga kwota to 43.000,00 zł., Powiat Średzki zgodnie z uchwałą Rady z dnia                         

25 kwietnia br. udzielił Gminie Zaniemyśl pomocy finansowej z przeznaczeniem na 

dofinansowanie zadania z zakresu publicznego transportu zbiorowego w kwocie 43 tys. 

zł., środki te po stronie wydatków zwiększyły plan dotacji dla Gminy Kórnik na 

organizację publicznego transportu zbiorowego.  

 

 drugie Zarządzenie z dnia 23 maja 2016 roku, w którym dokonano przeniesień między 

rozdziałami i paragrafami wydatków, zabezpieczając środki między innymi na: 

- zgodnie z potrzebami oświaty przeniesiono kwotę 8.535,00 zł, zabezpieczając środki na 

zakup usług remontowych i zakup wyposażenia oraz szkolenia BHP; 

- zgodnie z potrzebami Ośrodka Pomocy Społecznej w Zaniemyślu związanymi                                   

z koniecznością zapewnienia pomocy w postaci asystenta rodziny dla większej liczby 

potrzebujących, przesunięto środki w kwocie 1.500,00 zł; 

- w związku ze zmianą podmiotu realizującego wypłatę dodatku mieszkaniowego                                     

i energetycznego (z Urzędu Gminy na OPS) przeniesiono ogólną kwotę  42.372,61 zł. 

  

Dodatkowo Wojewoda Wielkopolski zawiadomił o zmianach w planach dotacji celowej na 

zadania realizowane przez Ośrodek Pomocy Społecznej w Zaniemyślu:  

a) przeniesiono środki w kwocie 1.420.041,00 zł dotyczące realizacji Programu Rodzina 500 

Plus z rozdziału 85295 na rozdział 85211; 

b) przeniesiono środki w kwocie 1.659,00 zł z rozdziału 85212 na rozdział 85213;  

c) zwiększono plan dotacji o kwotę 150,00 zł w rozdziale 85295, środki te przeznaczono                          

na realizację zadań związanych z przyznawaniem Kart Dużej Rodziny; 

d) zwiększono plan dotacji o kwotę 3.000,00 zł w rozdziale 85216, środki te przeznaczono                                       

na dofinansowanie wypłat zasiłków stałych; 

e) zwiększono plan dotacji o kwotę 6.768,00 zł w rozdziale 85214, środki te przeznaczono                         

na dofinansowanie wypłat zasiłków okresowych w części gwarantowanej z budżetu państwa;  

f) zwiększono plan dotacji o kwotę 2.000,00 zł w rozdziale 85213, środki te przeznaczono                       

na dofinansowanie opłacania składek na ubezpieczenie zdrowotne.  

to tyle jeżeli chodzi te dwa Zarządzenia zmieniające budżet tegoroczny 

 

w okresie międzysesyjnym Zakład Gospodarki Komunalnej w Zaniemyślu wykonał a  jednocześnie 

zlecił po rozeznaniu cenowym Przedsiębiorstwu JAKOB z Prusinowa wykonanie kolektora kanalizacji  

sanitarnej długości 180 mb fi 200 wraz z przykanalikami do istniejących działek w miejscowości 

Łękno ul. Transportowa,  za kwotę 55 tys. zł. netto, brutto 67.650,00 zł.  jednocześnie Zakład 

wybudował odcinek wodociągu na tej ulicy o długości 180 mb fi 110 za kwotę 15 tys. zł. netto, brutto 

18.450,00 zł., ponadto Zakład w międzyczasie wykonał przyłącze wodociągowe i kanalizację do 

gospodarstw  domowych w ilości 3  na zlecenie mieszkańców Gminy,  jedno przyłącze wodociągowe 

fi 63  do hali  widowiskowo – sportowej w Zaniemyślu,  usuwał awarie w przepompowniach ścieków, 
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tym razem była to Polwica, Zwola, ponadto Zakład  jak zwykle wykonywał prace porządkowe  na 

terenie Gminy Zaniemyśl, różnego typu 
  

informacje z zakresu oświaty  

 do 30 kwietnia Dyrektorzy placówek oświatowych, dla których organem prowadzącym jest 

Gmina Zaniemyśl złożyli projekty arkuszy organizacyjnych, obecnie trwają prace, których 

celem jest ich zatwierdzenie w terminie do końca maja, 

 13 maja został rozstrzygnięty konkurs na pracownika ds. płacowych w Zespole Ekonomiczno-

Administracyjny Oświaty, w wyniku rozmów kwalifikacyjnych na ww. stanowisko wybrano 

panią Iwonę Kryś zamieszkałą w Środzie Wielkopolskiej, planowany termin zatrudnienia – 

wrzesień 2016r., informacje o przebiegu procesu rekrutacji były sukcesywnie umieszczane na 

stronie internetowej, 

 17 maja wydałem Zarządzenie w sprawie upoważnienia Dyrektorów Szkół, dla których 

organem prowadzącym jest Gmina Zaniemyśl do zawierania pisemnych umów dotyczących 

dzierżawy lub wynajmu pomieszczeń szkolnych. 

 

Inwestycje w infrastrukturę placówek oświatowych w Gminie 

 2 maja na frontowej ścianie Szkoły Podstawowej w Zaniemyślu zainstalowano nowy napis 

nazwy Szkoły, 

 12 maja wysłano zaproszenia do składania ofert na Wykonanie elewacji części ścian budynku 

Szkoły Podstawowej w Zaniemyślu, 

 19 maja rozpoczęto prace remontowe w Szkole Podstawowej w Śnieciskach, których celem jest 

zwiększenie przestrzeni dostępnej dla uczniów i nauczycieli. 

 

Ważniejsze wydarzenia placówkach oświatowych, dla których organem prowadzącym jest 

Gmina Zaniemyśl 

 

Szkoła Podstawowa w Zaniemyślu  

w okresie międzysesyjnym uczniowie Szkoły zanotowali wiele osiągnięć sportowych, jest ich tak 

dużo, że ciężko byłoby wymienić wszystkie, dla zainteresowanych, pełna lista została wywieszona na 

stronie internetowej Szkoły, ponadto, w konkursach wiedzy na szczególną uwagę zasługuje: 

 wyróżnienie w Międzynarodowym Konkursie Matematycznym „Kangurek”  

 V miejsce w konkursie wiedzy i umiejętności „Mlecznie Bezpiecznie”, przedstawiciele kl. III, 

IV, V 

 XVII miejsce, na 7 000 uczestników w Ogólnopolskim Konkursie Języka Polskiego „Złota 

Żabka”  

 II miejsce w XIII Powiatowym Konkursie Matematycznym  

 II miejsce w XII Powiatowym Konkursie Informatycznym  

 II miejsce w Powiatowym Turnieju Bezpieczeństwo Ruchu Drogowego 

 

na prośbę Muzeum Narodowego w Poznaniu została przekazana płyta z nagraniem 

przedstawienia pt. „Lubonie” wg powieści J.I. Kraszewskiego w wykonaniu uczniów ze Szkoły 

Podstawowej i weszła w skład księgozbioru biblioteki 
 

Szkoła Podstawowa w Śnieciskach 

 Szkoła złożyła wniosek aplikacyjny w konkursie grantowym w ramach programu „mPotęga”, 

organizatorem konkursu jest Fundacja mBanku w partnerstwie z Fundacją Dobra Sieć, celem 

konkursu jest stworzenie innowacyjnych metod i narzędzi edukacji matematycznej oraz 

zainteresowanie uczniów matematyką i wciągnięcie ich w aktywny proces wykorzystywania tej 

wiedzy, poprzez pokazanie praktycznych jej zastosowań, wnioskowana kwota dotacji 

2300,00zł. Gmina nie ponosi kosztów z tytułu uczestnictwa w programie, 

 Szkoła złożyła również wniosek o dotację w ramach konkursu grantowego „Po Stronie Natury 

2016”, organizatorem konkursu jest Fundacja Nasza Ziemia, celem konkursu są działania                   
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o charakterze edukacyjnym, które obejmują zajęcia przyrodnicze - lekcyjne i terenowe oraz 

działania o charakterze badawczym i doświadczalnym, wnioskowana kwota dotacji 5000,00zł.  

 chcę Państwa poinformować, że 20 maja Dyrektor Szkoły Podstawowej w Śnieciskach Pani 

Beata Świt - Józefowicz otrzymała dyplom za współpracę z PKO Bank Polski SA w ramach 

Szkolnej Kasy Oszczędności oraz za promowanie oszczędzania i przedsiębiorczości wśród 

dzieci 

 

Gimnazjum w Zaniemyślu z siedzibą w Łęknie 

 w dniach 27 – 29 kwietnia odbyły się rekolekcje szkolne, w ramach których wygospodarowano 

czas na przeprowadzenie między innymi prelekcji z policjantem na temat cyberprzemocy, 

warsztaty zawodowe z Ośrodkiem Kariery z Poznania oraz z pracownikiem poradni 

psychologiczno-pedagogicznej ze Środy Wlkp., 

 27 kwietnia –„Spotkanie z karierą”  (pierwsze z serii spotkań) zorganizowane dla rodziców                

i uczniów klas III, na spotkanie przybyli przedstawiciele szkół średnich ze Środy Wlkp., Śremu 

i Kórnika oraz Pani psycholog z Poradni psychologiczno-pedagogicznej w Środzie Wlkp., 

 29 kwietnia – odbyła się Akademia przygotowana przez młodzież gimnazjalną i nauczycieli                

z okazji Święta Konstytucji 3 Maja, 

 12 maja – odbyły się Mistrzostwa Powiatu w Lekkiej Atletyce – 8 medali dla uczniów naszego 

Gimnazjum i 10 nominacji do Mistrzostw Wojewódzkich, 

 Gimnazjum zakwalifikowało się to finału projektu „Młody Obywatel”, jest to projekt Centrum 

Edukacji Obywatelskiej, którego celem jest promowanie wiedzy na temat społeczności lokalnej 

oraz pokazanie sposobów, dzięki którym uczestnicy mogą aktywnie działać w swoim 

najbliższym otoczeniu, dnia 6 maja odbyło się spotkanie i warsztaty z przedstawicielem 

projektu, natomiast Finał projektu, w którym wezmą udział uczniowie Gimnazjum odbędzie się 

14 czerwca w Warszawie na Zamku Królewskim, dzisiaj otrzymałem informację, że pojadą 

dwie grupy, jako nieliczne, z naszego Gimnazjum, przeważnie zapraszana jest jedna grupa, 

zauważono efekty tego projektu i dwie grupy będą na Zamku Królewskim, przedstawiając                  

i promując naszą Gminę, Pani Dyrektor gratuluję. 

 

informacja, skrótowa z realizacji Gminnego Ośrodka Kultury i Rekreacji 

a więc może to co było: 1 maja na amfiteatrze odbył się rodzinny Festyn  rekreacyjny, 7 maja przed 

amfiteatrem impreza „Baw się niczym Zuch” była to gra, w której uczestniczyły gromady zuchowe,  

myślę, że to też była to pewna forma integracji  społeczności Zaniemyśla i okolic, 14 maja, Szanowni 

Państwo,  odbyło się pierwszy bieg na terenie naszej Gminy pod nazwa „I DYCHA DRYFA”, a więc 

10 km, na mecie zameldowało się, a więc po przebiegnięciu 10 km – 212 biegaczy z blisko 50 

miejscowości wielkopolski, trasa była bardzo wymagająca, a pierwotnie planowana była częściowo na 

drogach asfaltowych, a więc drodze wojewódzkiej, powiatowych i też gruntowych, ale ze względu, że 

organizatorzy mieli problem zgód na zamknięcie szczególnie drogi wojewódzkiej, zabezpieczeniem 

całej trasy została cała trasa przeniesiona,  myślę, że w malownicze tereny wokół jeziora Łękno,  start        

i meta były na alei grabowej, a  biegacze biegali  wokół ścieżkami,  wokół jeziora Łękno  na trasie             

5 – cio  kilometrowej, a więc dwa razy musieli ten dystans wokół jeziora pokonać, otwarcie, 

zakończenie, wręczenie medali odbywało się przy amfiteatrze, z naszej Gminy uczestniczyło  biegaczy 

i do mety dobiegło 21 biegaczy, a cały bieg wygrał Paweł Wojciechowski z Zimina, najlepszy                                      

z powiatu średzkiego był Arkadiusz Grabarek z Zaniemyśla z czasem 40:03 zajął 6 - te miejsce                      

w klasyfikacji generalnej a 16 - ty Kamil Biskup z Zaniemyśla, trzecia na mecie wśród najlepszych 

kobiet była mieszkanka Łękna Agnieszka Witczak z czasem 48:24, może jeszcze przedstawię                      

w poszczególnych kategoriach z naszej Gminy jak się poszczególne osoby, na jakich miejscach się  

uplasowały: 

w kategorii M50,  14 – te  miejsce zajął Pan Andrzej Welc z Zaniemyśla 

w kategorii M40,  na 5 – tym miejscu był Hubert Jakubowski z  Zaniemyśla 

w kategorii M30,  na 5 – tym miejscu był Łukasz Biskup z Zaniemyśla 

w kategorii M19, na 2 – m miejscu uplasował się Arkadiusz Grabarek z Zaniemyśla 

w kategorii M15, na 3 – m miejscu uplasował się Krzysztof  Szymoniak z Łękna 
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w kategorii K40, 1 – sze miejsce Agnieszka Witczak z Łękna 

                               K40,  na 5 – tym miejscu Danuta Jaworska z Zaniemyśla 

w kategorii K30, 19 – te miejsce Marta Tomys tu obecna, gratuluję 

w kategorii K19, 4 – te miejsce Marta Czapik z Zaniemyśla 

                               K19, 7 – me miejsce Ela Just z Zaniemyśla 

                               K19, 13 - te Aleksandra Grześkowiak z Polwicy 

organizatorami biegu oprócz Gminnego Ośrodka Kultury i Rekreacji był Aktywny Zaniemyśl oraz  

biegi.wielkopolskie – ustalali metę, całą organizację itd., składkowe zbierali, Gminny Ośrodek 

finansowo nie wspomagał, pracownikom Gminnego Ośrodka dziękuję, 21 maja odbył się                              

II Zaniemyski Przegląd Seniorskich Zespołów Śpiewaczych, uczestniczyły zespoły Olszyna z Gminy  

Swarzędz, Kleszczewianie z Gminy Kleszczewo, Szczęśliwa 13 ze Środa Wlkp., Kapela Emilia                         

z  Krzykos, Lutnia z Zaniemyśla 

 

kolejne wydarzenia, które nastąpią, najważniejsze: 4 czerwca przed amfiteatrem będzie DZIEŃ 

DZIECKA 2016, organizacja wspólnie z naszymi Szkołami i Gminnym Ośrodkiem, będzie to                       

w formie Festynu, gorąco na tę imprezę zapraszamy, rozpocznie się o godz. 15 – tej i będzie trwała do 

godz. 19 – tej, 25 czerwca rozpoczyna się na amfiteatrze „Muzyczne Lato”, będą grały różne Zespoły, 

wieczorami, sezon kąpielowy „na miejscu do kąpieli” rozpocznie się od 1 lipca, mamy ratowników, 

mam nadzieję, że nie będzie takiej sytuacji jak w ubiegłym roku, szczególnie w miesiącu lipcu, 

Szanowni Państwo, to takie najważniejsze informacje, które chciałem Państwu przekazać  

 

Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, Szanowni Państwo to nie koniec informacji, proszę Panią 

Przewodniczącą o udzielenie głosu mojemu zastępcy, po wypowiedzi, przeczytaniu pewnego pisma 

wrócę na mównicę  

 

Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu zastępcy Wójta Panu Bogdanowi Schwanke 

Wysoka Rado, Szanowni Państwo zapoznam za chwilę Państwa z treścią pisma,  które otrzymałem od 

Wojewody Wielkopolskiego, pismo otrzymałem w ubiegłym tygodniu:  

 

Wojewoda Wielkopolski 

Pan Bogdan Schwanke, ul. Wyzwolenia 4, Zaniemyśl 

 

odpowiadając na pismo z dnia 5 kwietnia 2016r. dotyczące przeprowadzenia kontroli Urzędu Gminy 

Zaniemyśl w zakresie spraw wymienionych w Pana piśmie uprzejmie wyjaśniam co następuje, 

stosownie do przepisów ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym Wojewoda 

sprawuje nadzór nad  działalnością gminną  w oparciu o   kryterium legalności, zgodności z prawem     

w zakresie zakreślonym przepisami prawa, podstawowym środkiem nadzorczym typu korygującego             

o charakterze merytorycznym  i weryfikacyjnym stosowanym przez organ nadzoru nad działalnością 

Gminy jest stwierdzenie nieważności Uchwał lub Zarządzeń organów Gminy, art.91 ustawy                            

o samorządzie gminnym, w myśl art. 87 w/w ustawy organy nadzoru mogą wkraczać w działalność 

gminą tylko w przypadkach określonych ustawami, prowadzi to do wniosku, że nie wszelka 

działalność gminna podlega nadzorowi sprawowanemu na podstawie przepisów rozdziału 10 ustawy 

samorządowej, mając powyższe na uwadze uprzejmie informuję, że Wojewoda Wielkopolski                      

w świetle obowiązujących przepisów prawa nie został  umocowany do podejmowania działań                      

w zakresie opisanym w Pana piśmie, równocześnie wskazuję, że stosowanie do art. 229 pkt 3  ustawy 

z dnia 14 czerwca 1960 roku, kodeks postępowania administracyjnego, organem właściwym do 

rozpatrywania skarg dotyczących zadań i działalności Wójta jest Rada Gminy, w tym stanie  rzeczy to 

może Pan skorzystać z przysługującemu mu  prawa i  złożyć do  Rady Gminy Zaniemyśl  skargę na 

działalność Wójta w zakresie spraw wymienionych w Pana piśmie, niezależnie od powyższego wydaje 

się właściwe skierowanie Przez Pana poszczególnych spraw celem ich rozstrzygnięcia przez 

odpowiednie sądy i organy ścigania kompetentne do wykrywania i reagowania na przejawy łamania 

praworządności.  

podpisano Dyrektor Wydziału Kontroli Prawnego i Nadzoru Urzędu Wojewódzkiego 
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Szanowni Państwo, pismo było  adresowane do mnie, na mój prywatny adres, ponieważ nie byłem 

adresatem tego pisma pojechałem do Wojewody Wielkopolskiego, postanowiłem ustalić kto 

podszywając się pode mnie pisze do Wojewody, w ubiegły piątek pojechałem bezpośrednio                            

i  zapoznałem się z rzekomym sporządzonym i wysłanym przeze mnie pismem, doręczono mi odnośne 

pismo, za chwilę treść tego pisma zostanie  przedstawiona przez Wójta, Szanowni Państwo, jeśli 

jeszcze mogę, informuję, że  poczynię wszelkie starania aby dojść, ustalić autora, autorów treści pisma 

w celu podciągnięcia ich do odpowiedzialności karnej, to było moje nazwisko, a nazwisko się znalazło 

co prawda się na kopercie 

 

głos zabrał Wójt  

Szanowni Państwo, pozwólcie, że dalszy ciąg będę przedstawiał, bo dotyczy mojej osoby, a                      

na nieszczęście mojej rodziny, moich dzieci, także, przeczytam Państwu, bo nie zamierzam nic 

ukrywać,  chciałem, chcę w dalszym ciągu działać zgodnie z prawem obowiązującym w Polsce,  w tej 

Gminie, a to co przeczytałem,  to po prostu, Szanowni Państwo,  Państwo ocenicie sami 

5 kwietnia, bo taka jest data, w Zaniemyślu, zostało sporządzone pismo do Pana Zbigniewa 

Hoffmanna Wojewody Wielkopolskiego, adres Wielkopolski Urząd Wojewódzki, następującej  treści 

 

zbulwersowani i zaniepokojeni powszechnym procederem łamania prawa oraz uzyskiwaniu osobistych   

korzyści, wnosimy o kontrolę działań Urzędu Gminy Zaniemyśl, którego zwierzchnikiem jest Wójt 

Krzysztof Urbas w następujących sprawach,  

1. kontrolę zasadności sprzedaży na poprawę warunków zabudowy działek w Zaniemyślu przy    

ul. Średzkiej o nr 230/7, 221/3 oraz 230/8 i 221/4, działki te zostały sprzedane z rażącą  

niekorzyścią dla budżetu Gminy, powyższe działki o powierzchni 1500 metrów  kwadratowych 

i 500 metrów kwadratowych sprzedane zostały na kwotę około 50.000 zł i 20.000 zł w tym 

czasie  metr kwadratowy działki w Zaniemyślu na  tym terenie sprzedawany był za  kwotę 120 

zł plus Vat, działki te  spełniały warunki samodzielnych działek i powinny być  sprzedawane       

w drodze przetargowym, 

2. bez zastosowania prawa Wójt sprzedał działkę na Lubonieczku o numerach 83/1 i 83/2                   

w negocjacjach ustnych ze swoją siostrą Elżbietą Urbas-Pieprzyk, właścicielem działki został 

jej partner Pan Pietrzyk, zaraz później mąż, który działkę przepisał na nią, taka jest treść, więc 

ja dokładnie to czytam, taki był warunek sprzedaży, w domyśle Wójt, 

3. nurtuje nas kłamliwe oświadczeniem majątkowe Pana Krzysztofa Urbasa, Wójta, który podaje 

rażąco zaniżone kwoty budowanych przez siebie nieruchomości, zastanawia nas fakt, że 

inwestycje na prywatnych działkach Pana Urbasa zawsze są wykonywane przy inwestycjach 

gminnych, wartość zrealizowanych budów i zgromadzone oszczędności są nierealne przy 

prowadzonym trybie życia i uzyskiwanych dochodach oraz stratach sklepu żony,  

4. we wspomnianym oświadczeniu majątkowym Wójt nie podaje udziału i jego wartości, który 

posiada w spółce handlowej, w Spółdzielni, a nie w Spółce handlowej, w Zaniemyślu,  majątek 

całej Spółki wynosi trzy miliony złotych i jest własnością około 25 udziałowców w tym Wójta,  

nie wiem skąd te dane ale tak to jest zapisane, 

5. niesamowity jest fakt wybudowania przez córkę Wójta Sylwię Gruszka domu mieszkalnego               

w czasie studiów, gdy nie osiągała dochodów, to jest nieprawdą ale  potem skomentuję, dzisiaj 

córka Pana Wójta jest zatrudniana przez wykonawców bez kwalifikacji jako projektant wnętrz 

gminnych inwestycji co przy jej umiejętnościach wzbudza zażenowanie, śmiech, irytację 

mieszkańców i fachowców, wyposażenie zabytkowego budynku domku szwajcarskiego na 

wyspie Edwarda,  wybór koloru przy malowaniu pomieszczeń instytucji i obiektów gminnych, 

zatrudnianie córki oczywiście odbywa się pod presją, jest warunkiem otrzymania zlecenia, 

6. ponadto gminne jednostki organizacyjne ZGK, OPS, GOK, Szkoły, Przedszkole od 12 lat 

zaopatrują się w sklepie żony Wójta ALMEX Alina Urbas w Łęknie, narzędzia, artykuły 

remontowe,  przemysłowe, gospodarstwa domowego, 

7. także podstawą otrzymania zlecenia usługi bez przetargu i w przetargach także jest 

zobowiązanie do dokonywania zakupów w w/w sklepie żony, 

8. pozorowana jest organizacja konkursów na stanowiska gminne, odbywają się one również bez 

potrzeby, zawsze wygrywają faworyci Wójta i oni są znani długo przed konkursem, pozostali 
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kandydaci nie jeden raz są zniechęcani do udziału w konkursach przez kierowników jednostek 

organizacyjnych  

Pan Krzysztof Urbas stanowisko Wójta sprawuje już czwartą kadencję, każda kolejna jest gorsza 

od poprzedniej a Wójt czuję się coraz bardziej bezkarny, posiada mocne zaplecze swoich kolesiów 

z PO w Powiecie, pierwsze słyszę nie należałem nigdy i nie należę, w Gminie jest coraz więcej 

odwołań do SKO i sądów, które Wójt przegrywa trwoniąc pieniądze podatników i działając na 

szkodę mieszkańców, w swojej mściwości nie naprawia szkód tylko powiela błędne i uchylone 

decyzję w kolejnych sprawach, dziwnym trafem wśród mieszkańców Gminy ma przydomek 10% 

 

podpisali mieszkańcy Gminy Zaniemyśl  

 

do wiadomości 

Komenda Wojewódzka Policji w Poznaniu 

Centralne Biuro Antykorupcyjne Warszawa 

Prokuratura Krajowa Warszawa 

 

taka treść tego pisma, Zastępca je przywiózł, oczywiście jest moim Zastępcą, to pisemko, Szanowni 

Państwo mi pokazał,  ja Państwu powiem tak,  nie chcę tego komentować bo wszystkie dokumenty,   

wszystko tu jest, łącznie z takimi bzdurnymi sprzedażami nieruchomości, przetargi sprawdzałem, to 

jest z przed 10 lat, 11 laty, sprawdzałem, pięć przetargów, Szanowni Państwo, było z negocjacjami,                       

w trakcie, na które nikt się nie wstawił, a kupiła moja siostra działkę w przetargu nieograniczonym,  

Wójt tym sterował i jeszcze zakup, akt notarialny był bezpośrednio na moją siostrę a nie przyszłego 

małżonka, jak się tu pisze itd., inne rzeczy, Szanowni Państwo, mnie bolą osobiście, bo najgorzej, że 

jest moja rodzina w tym wszystkim, nie wiem skąd, oczywiście wycofałem się, tak jak to było 

obowiązkowo zgodnie z przepisami z działalności gospodarczej, sprzedałem żonie, ale z informacji, 

które mam ten sklep nie przynosi strat, może Państwu  tak się wydaje, ale jeszcze ma zyskowność                 

i uzyskuje dochody itd., ale można wszystko „wysmarować”, można wszystko napisać, Szanowni 

Państwo, dlatego postanowiłem, że to przedstawię Państwu, bo ja nie chcę tutaj niczego ukrywać,  

działam zgodnie  prawem i chcę działać zgodnie z prawem, oczywiście nieraz zdarzają się mniejsze 

czy większe błędy ale mimo wszystko niemające wpływu ani na budżet ani na mieszkańców itd.,                  

bo każdy z nas, Szanowni Państwo, nieraz może się pomylić ale nie akurat w tych sprawach,  

ubolewam o córce, która działa tak jak zwykły mieszkaniec, podchodzę, pytam się,  jaki byś kolor tutaj 

zrobił, bez żadnych umów, bez niczego, ale już nie mówię o sugestii, a te ostatnie 10% Szanowni 

Państwo, to bym tutaj nie stał,  kilkadziesiąt, prawie 100 mln. zł. w tym okresie inwestycji, to policzcie 

sobie,  co ja bym tu robił,  jak bym brał 10%,  czy nawet 1% czy nawet 0,5%,  nie wiem ile,  pierwszą 

moją wykładnią, jak tu  przyszedłem,  zerwać z tym co się mówiło i to jeszcze poprzedniej Radzie  

nieraz mówiłem, oczywiście nie publicznie, bo  rzeczywiście próby były, to „wyganiałem” 

Wykonawców z zagrożeniem za chwilę będzie Policja, ale takie zarzuty, normalnie nieraz brakuje 

słów, Szanowni Państwo, co Szanowni  Państwo, zrobię, to publicznie Państwu gwarantuję, zwrócę się 

do tych  instytucji  żeby przyjechali na kontrolę, tu do nas, do mnie, do Urzędu, te  instytucje tu 

wymienione, żeby sprawdzili te wszystkie rzeczy, które tutaj są poza tym zwrócę się do Pani Prezes,     

w tej chwili jest  kontrola RIO, kompleksowa, za cztery lata,  żeby też zrobiła kontrolę RIO, która nas 

skontroluje jako samorządy, w tych zagadnieniach sprawdziła dokumenty, jaka jest prawda, bo ja chcę 

Państwu po kontroli to wszystko przedstawić oczywiście nie mogą zagwarantować  kiedy  będą efekty 

tej kontroli itd., oczywiście Szanowni Państwo, jak będę wnioskował do tych instytucji to ja się 

podpiszę,  Urbas  Krzysztof, Wójt Gminy Zaniemyśl,  podpiszę się, bo to można by traktować jako 

anonim ale na  kopercie,  bezczelnie  moim zdaniem, ci, którzy to wysyłali, ta osoba, która to wysyłała 

napisała Bogdan Schwanke, adresat,  pomylono nazwisko i adres też, oczywiście ulica, ale numer się 

nie zgadza, jeszcze przez przypadek by dostał jego sąsiad, tą informację od Urzędu Wojewódzkiego, 

mało tego zwrócę się też, Szanowni Państwo do Centralnego Biura Kryminalistycznego                               

w Warszawie, z tego co się dowiedziałam są takie metody i takie mają możliwości, żeby, może 

dojdziemy do osoby, która to napisała, która to, wiemy gdzie, wrzucała, w którym miejscu, tą  

korespondencję itd., to tyle, z ubolewaniem stwierdzam, Szanowni Państwo, że ciężko mi o tym  

mówić ale do żadnego zarzutu, to jest kłamstwo, obelgi, oszczerstwa i nie pozwolę żeby jakieś 
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instytucje tego nie sprawdziły i daj „Boże”, na koniec żeby znaleziono osobę czy osoby, które to, 

myślę, że osoby, która to napisała, dziękuję  

 

Przewodnicząca Rady Gminy dziękuję, przykro to słuchać, czy do przedstawionych informacji  Pana 

Wójta, wcześniej są pytania  

pytań nie było 

 

Ad. 6. Interpelacje Radnych i zapytania organów pomocniczych Gminy 

 

Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu Radnemu Wiesławowi Grobelnemu 

Pani Przewodnicząca, Szanowni Państwo, przygotowałem takie dwie interpelacje, pierwsza dotyczy 

Wyspy,  otóż jak Państwo wiedzą, coraz częściej odbywają się tam imprezy,  no niestety są to imprezy 

zamknięte, różne grupy korzystają z uroków tego miejsca, mam pytanie do Pana Wójta czy już jest 

jakiś ściśle określony  termin, kiedy ta Wyspa wreszcie będzie dostępna dla mieszkańców, bo skoro 

mogą się tam gościć różne gremia to mi się wydaje, że mieszkańcy również powinni mieć do tego 

dostęp, a druga  interpelacja to dotyczy informacji, którą Pan  przekazał na ostatniej sesji, otóż Pan 

Wójt  poinformował, że Gmina wniosła apelację od wyroku Sądu w sprawie unieważnienia Uchwały              

o rozwiązaniu Zespołu Szkoły Podstawowej i Gimnazjum w Zaniemyślu, uczestnicy postępowania 

otrzymali treść tej apelacji, która w kosztuje gminę w 7,5 tys. zł., orientowałem się w Izbie 

Adwokackiej,  jedna z droższych,  mam konkretne pytanie dlaczego w takim razie nie skorzystał Pan  

z usług naszego Radcy Prawnego, Pan Radca jest zatrudniony i wynagradzany przez Gminę,  pilotował 

całe przedsięwzięcie, przekształcenia Szkoły, począwszy od zwołania sesji do przygotowania, 

aprobowania projektu Uchwał, reprezentowania Gminy przed Sądem i gwarantowania, że jest  

wszystko  idealnie zgodnie z prawem, ma najlepszą wiedzę  dotyczącą tej sprawy i właśnie dlaczego 

nie Pan Radca, a drugie pytanie to łączy się, druga część pytania, w jaki sposób dokonał Pan wyboru, 

tej Kancelarii Prawnej, czy wykonywał Pan  rozeznania cenowego, proszę Państwa, pytam, ponieważ, 

budowa drogi najtaniej, kupno jakichkolwiek artykułów najtaniej, wykonanie naprawy najtaniej, na 

promocje Gminy brak środków, na powieszenie lampy nie ma pieniędzy, na wyrównanie drogi brak 

środków i stąd moje pytanie, z jakiego paragrafu zapłaciliśmy, z czego Gmina musiała zrezygnować 

żeby pokryć koszty tej apelacji i właściwie tak nasuwa mi się pytanie  jeszcze do tego, czy uważa Pan, 

że wydając te środki racjonalnie gospodaruje Pan pieniędzmi Gminy, to by trzeba z własnej kieszeni 

wyłożyć do tej apelacji, my nie korzystamy z żadnych kwot, ani ze złotówki z funduszu gminnego, 

dziękuję bardzo 

 

10 – cio minutowa przerwa 

 

Przewodnicząca Rady Gminy przystępujemy do punktu 7 – tego, proszę Panią Radną Justynę 

Dąbrowską o liczenie głosów  

 

Ad.7. Podjęcie uchwał: 

 

7a) w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminnego Ośrodka Kultury i Rekreacji                          

w Zaniemyślu za 2015 rok przedstawiła Pani Daria Prusak, Główna księgowa Gminnego Ośrodka 

Kultury i Rekreacji 

uwag i zapytań nie zgłoszono, przystąpiono do głosowania 

 

w wyniku głosowania jawnego, uchwała Nr XIX/132/2016 została przyjęta przy   

14 głosach „za” 

0 głosach „wstrzymujących się” 

0 głosach „przeciw” 

co stanowi załącznik   nr 3  do niniejszego Protokołu 
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7b) w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Biblioteki Publicznej Gminy Zaniemyśl za 

2015 rok przedstawiła Pani Alina Sobkowiak, Dyrektor Biblioteki Publicznej 

uwag i zapytań nie zgłoszono, przystąpiono do głosowania 

 

w wyniku głosowania jawnego, uchwała Nr XIX/133/2016 została przyjęta przy   

14 głosach „za” 

0 głosach „wstrzymujących się” 

0 głosach „przeciw” 

co stanowi załącznik   nr 4  do niniejszego Protokołu 

 

7c) w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze, 

specjalistyczne usługi opiekuńcze oraz szczegółowe warunki częściowego lub całkowitego zwolnienia 

od opłat, jak również tryb ich pobierania przedstawiła Pani Anna Zimmer, Kierownik Ośrodka 

Pomocy Społecznej 

uwag i zapytań nie zgłoszono, przystąpiono do głosowania 

 

salę opuścił radny Leszek Hypki 

 

w wyniku głosowania jawnego, uchwała Nr XIX/134/2016 została przyjęta przy   

13 głosach „za” 

0 głosie „wstrzymującym się” 

0 głosach „przeciw” 

1 radny nieobecny w czasie głosowania 

co stanowi załącznik   nr 5  do niniejszego Protokołu 

 

7d) w sprawie przystąpienia Gminy Zaniemyśl do partnerstwa z Powiatem Średzkim w realizacji 

projektu pod nazwą „Zwiększenie dostępności do usług społecznych w powiecie średzkim” 

przedstawiła Pani Anna Zimmer, Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej 

uwag i zapytań nie zgłoszono, przystąpiono do głosowania 

 

w wyniku głosowania jawnego, uchwała Nr XI/135/2016 została przyjęta przy   

13 głosach „za” 

0 głosach „wstrzymujących się” 

0 głosach „przeciw” 

1 radny nieobecny w czasie głosowania 

co stanowi załącznik   nr 6  do niniejszego protokołu 

 

7e) w sprawie przeznaczenia do sprzedaży w drodze przetargu ustnego nieograniczonego 

nieruchomości położonej w miejscowości Zaniemyśl przedstawiła Pani Barbara Cukrowska, 

Kierownik Referatu Rolnictwa i Gospodarki Gruntami 

uwag i zapytań nie zgłoszono, przystąpiono do głosowania 

 

w wyniku głosowania jawnego, uchwała Nr XIX/136/2016 została przyjęta przy   

13 głosach „za” 

0 głosach „wstrzymujących się” 

0 głosach „przeciw” 

1 radny nieobecny w czasie głosowania 

co stanowi załącznik   nr 7  do niniejszego protokołu 

 

7f) w sprawie przeznaczenia do sprzedaży w drodze przetargu ustnego nieograniczonego 

nieruchomości położonej w miejscowości Zaniemyśl przedstawiła Pani Barbara Cukrowska, 

Kierownik Referatu Rolnictwa i Gospodarki Gruntami 
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uwag i zapytań nie zgłoszono, przystąpiono do głosowania 

 

w wyniku głosowania jawnego, uchwała Nr XIX/137/2016 została przyjęta przy   

13 głosach „za” 

0 głosach „wstrzymujących się” 

0 głosach „przeciw” 

1 radny nieobecny w czasie głosowania 

co stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu 

 

7g) w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Śnieciska na lata 2016-2023 przedstawił 

Pan Ryszard Gaffling-Gierczyński, Kierownik Referatu Infrastruktury 

uwag i zapytań nie zgłoszono, przystąpiono do głosowania 

 

w wyniku głosowania jawnego, uchwała Nr XIX/138/2016 została przyjęta przy   

13 głosach „za” 

0 głosach „wstrzymujących się” 

0 głosach „przeciw” 

1 radny nieobecny w czasie głosowania 

co stanowi załącznik   nr 9  do niniejszego protokołu 

 

7h) w sprawie wyrażenia woli ufundowania sztandaru dla Komendy Powiatowej Policji w Środzie 

Wielkopolskiej przedstawiła Pani Bożena Jaszkiewicz, Sekretarz Gminy 

mam  do Rady taką prośbę  aby do projektu uchwały, którą  za chwilę przeczytam dopisać w tytule              

„w sprawie wyrażenia woli ufundowania sztandaru dla Komendy Powiatowej Policji w Środzie 

Wielkopolskiej wraz z wyposażeniem pocztu standardowego i to samo w § 1”, zostały jeszcze 

poczynione i taki został przesłany projekt uchwały po Komisji kiedy Państwu  mówiliśmy o tym, to 

nie jest może zmiana tylko była mowa o tym, że oprócz, że jest sztandar to również będzie też i  całe 

umundurowanie, wyposażenie pocztu  sztandarowego, a nie było tego  w nagłówku uchwały i również 

dalej w paragrafie jako, że później jest to związane  również z rozliczeniem dotacji, którą przekażemy, 

to mówiliśmy Państwa 

Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu radnemu Wiesławowi Grobelnemu 

Pani Przewodniczącymi mi tylko chodzi o to, że została zmieniona Uchwała, była dyskusja na Komisji 

mówiliśmy wyraźnie, że wyrażamy wolę ufundowania sztandaru a nie całego pocztu sztandarowego, 

tak, że mi tylko o to chodziło, że  Pani Przewodnicząca, Pani sama mówiła, że mówimy o sztandarze              

a nie  całym umundurowaniu, dziękuję 

głos zabrała Sekretarz Gminy 

może wtrącę tak, Panie Radny, cały czas, właściwie problem to wywołała faktycznie Gmina 

Zaniemyśl, która  powzięła wiadomość, że ten koszt, który jest wymieniany 30.000,00 zł to jest koszt 

nie tylko sztandaru ale łącznie i wyposażenia i  doczekaliśmy się tego, że wreszcie ta Uchwała została 

zmieniona tak jak powinna wyglądać, bo dotacja, która pójdzie do Powiatu nie będzie dotyczyła tylko 

sztandaru ale również i wyposażenia, stąd moja prośba na  przesłany projekt z powrotem z Powiatu 

Średzkiego myśmy po prostu to dopisali, bo o to chodziło,  Panie Radny, cały czas o to chodziło              

i zwlekaliśmy, przecież myśmy nawet, przypomnę Panu, że myśmy nawet wycofali z ostatniej Komisji 

ten projekt Uchwały 

głos zabrał Radny Wiesław Grobelny 

dwa zdania, albo byliśmy na dwóch różnych Komisjach, albo, nie wiem, każdy słyszał coś innego  

Przewodnicząca Rady Gminy  

w uzasadnieniu dopisać, zdanie „koszty wykonania sztandaru wraz z wyposażeniem” może, wynosi   

30 tys. zł 

głos zabrała Sekretarz Gminy 

można tak dopisać 
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Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu Wójtowi 

Szanowni Państwo, może jeszcze trochę wyjaśnię w tym temacie, rzeczywiście w ubiegły poniedziałek 

dyskutowaliśmy nad tą Uchwałą i była troszeczkę w innej wersji, ja Państwu mówiłem, że                            

w najbliższych dniach spotkamy się w ramach Powiatu  i ustalimy jednolitą treść i po tym spotkaniu 

właśnie ta jednolita treść została ustalona i dlatego ten dopisek, gdyż sztandar plus insygnia pocztu 

sztandarowego, które wymagane są wg rozporządzenia, to jest cały koszt 30 tys. zł. i jeszcze chcę 

Państwu przypomnieć, tak, że, i chyba to Państwo tutaj zauważacie  i w uzasadnieniu jest cała kwota             

i treść Uchwały, nie mówimy o kwocie i dotacji w Uchwale ile Gmina Zaniemyśl przeznaczy 

środków, gdyż, chcę Państwu powiedzieć, że na następnej sesji będzie kolejna Uchwała, która będzie 

określała wysokość kwoty łącznie z korektą budżetu na ten cel, więc to jest Uchwała intencyjna, 

dziękuję  

Przewodnicząca Rady Gminy  

wobec tego, tej treści przedstawionej przez Panią Sekretarz z dopiskiem w uzasadnieniu „koszt 

wykonania sztandaru wraz z wyposażeniem pocztu sztandarowego” tak, wynosi 30 tys. zł. 

przystąpiono do głosowania 

 

w wyniku głosowania jawnego, uchwała Nr XIX/139/2016 została przyjęta przy   

12 głosach „za” 

1 głosie „wstrzymującym się” 

0 głosach „przeciw” 

1 radny nieobecny w czasie głosowania 

 co stanowi załącznik   nr 10  do niniejszego protokołu 

 

Ad.8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania  

głos zabrał Wójt  

Szanowni Państwo, Radny Grobelny złożył interpelacje 

Wyspa Edwarda - odbywają się tam imprezy, czy jest ściśle określony termin otwarcia,  Panie 

Radny odpowiadam,  nie znam terminu oficjalnego otwarcia Wyspy ale też jednocześnie wiem, że na 

Wyspie chociażby też w ostatnią sobotę odbywała się impreza Zakładu Gospodarki czy Spółki 

Średzkiej,  integracyjna pracowników,  poprzednio co  Państwo pytali,  chyba na  poprzedniej sesji, że 

coś się działo na Wyspie,  mam informację,  Pan Prezes Spółki – Powiatowe Centrum Rozwoju, 

Dyrektor Wyspy był  czyn społeczny, grabiono liście, rozpalili ognisko na zakończenie tego czynu 

społecznego,  chcę też Państwa poinformować, że 10 czerwca będzie impreza dla pracowników, 

wszystkich jednostek organizacyjnych i zakładu Gospodarki Komunalnej z akcji socjalnej jak to 

robimy, 27 – ego jest dzień samorządowca i z tej okazji prawie co roku taką imprezę robimy, Powiat 

czy Spółka zgodziła się na Wyspie to zrobić,  kiedy Wyspa będzie otwarta? jest Radny powiatowy Pan 

Grześkowiak bardziej ściśle odpowie, z ostatnich informacji, z ostatnich rozmów chociażby                         

w ubiegłym tygodniu,  prawdopodobnie takie półoficjalne, już potem Wyspa będzie w ciągłości 

otwarta w ramach Dni Powiatu Średzkiego, pod koniec czerwca, m.in. jeden dzień Powiatu Średzkiego 

będzie w Zaniemyślu na Wyspie, ma być sesja Powiatu potem ma być koncert Zbigniewa 

Wodeckiego, można powiedzieć, że wówczas ta Spółka będzie przygotowana  żeby rozpocząć tak                  

w 100% działalność gospodarczą, nadzień dzisiejszy cały czas Powiat, Szanowni Państwo, tam 

inwestuje, oczywiście taka impreza rekreacyjna nie wymaga, powiedzmy, kuchni urządzonej itd. bo to 

jest prawdo podobnie ustawiony grill itd. żeby podać jakieś posiłki czy w formie cateringu, bo to też 

tak się robi, ale żeby Wyspa była otwarta musi być urządzona kuchnia, sale restauracyjne już nie 

mówię o pokojach, wyposażone w meble, tak, że te inwestycje trwają  i jak SANEPID sprawdzi, 

wtedy będzie można mówić o usługach  gastronomicznych, jak tylko będę wiedział ściślej, terminy na 

pewno poinformujemy w porozumieniu z Powiatem wszystkich mieszkańców Gminy na stronie 

internetowej, założenia są, ale niestety, tak jak Państwu mówiłem, gdyby był tam jakiś opór, tam 

trzeba jeszcze sporo setek tysięcy zainwestować żeby rozpocząć działalność, a to już jest po stronie, 

jak Państwu mówiłem  Spółki czy budżetu Powiatu, Spółki, która będzie prowadziła działalność 

gospodarczą, nie wiem czy to Panu, Panie Radny Grobelny wystarczy  
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głos zabrał Radny Wiesław Grobelny  

tak dziękuję, tylko proszę mnie tak nie wyróżniać i mówić Panie Radny Grobelny, bo to są informacje 

ze strony mieszkańców, proszę się również zwracać do mieszkańców 

Wójt 

jak mówię w ten sposób to obraża to Pana, Pan jest Radnym z nazwiska, bezimiennie lepiej? bo 

zastanawiam się tak na szybko, jak się zwracać do Pana  

Radny Wiesław Grobelny 

ja mówię to są informacje dla mieszkańców  

Wójt 

odpowiadam na interpelacje tak jak to jest w sejmie, Poseł składa interpelacje i Minister czy ktoś 

odpowiada na interpelacje Posła, kasacja, tak Szanowni Państwo,  tu wówczas na sesji jeszcze nie była 

złożona kasacja, jak Państwo wiecie, została złożona, dlaczego nie skorzystał Pan z Radcy                       

w przygotowaniu kasacji?,  to była kasacja Panie Radny, powiem Państwu tak, Pan Radca Prawny jest 

zatrudniony nie na umowę o pracę w Urzędzie tylko wykonuje usługi prawnicze dla Urzędu                          

i jednostek organizacyjnych jako Kancelaria Radcy Prawnego, mamy umowę podpisaną w jakim 

zakresie za wynagrodzenie określone, co Pan Radca  ma wykonywać, jeżeli bym w tej sprawie do 

Pana Radcy Grzelaka zwrócił się o przygotowanie kasacji wybiegałoby to poza umowę, którą mamy 

spisaną i też byłyby jakieś koszty, to jest jedna sprawa, dzisiaj przy naszym prawie bardzo 

rozbudowanym w różnych przestrzeniach itd. myślę i tak uważałem, powinien to, powinien tą kasację 

przygotować fachowiec, szukaliśmy w Internecie itd. Prof. Ziemski, który pracuje przy ustawach 

różnych, oświatowych itd. dlatego zdecydowałem, bo to w końcu jest moja odpowiedzialność, że  

skorzystamy z usług Kancelarii doktora  Ziemskiego, teraz dalej w jaki sposób  dokonał Pan wyboru? 

a więc zgodnie z przepisami obowiązującymi w naszym kraju, a więc ustawy o zamówieniach 

publicznych i moje rygorystyczne Zarządzanie obowiązujące w zamówieniach publicznych i Panu 

powiem jak Pan nie wie i Państwu, że tak,  ustawa o zamówieniach publicznych mówi, że do 30 tys. 

Euro, a więc 120 tys. zł.  nie trzeba robić przetargu nieograniczonego itd. można zrobić rozeznanie 

nawet cenowe,  moim Zarządzenie natomiast jest ten próg zmniejszony do 10 tys. zł., a więc jak Pan 

wie i Państwo wiecie 7,5 tys. zł. nie przekracza 10 tys. zł., a więc mieści się ze wszystkimi  

przepisami, które w tym zakresie obowiązują i teraz czy uważa Pan, że wydaje Pan racjonalnie środki  

finansowe z budżetu Gminy? Szanowni Państwo, każdy może to różnie oceniać, wydaje mi się, że             

14 lat  robię wszystko żeby racjonalnie środki  z budżetu Gminy wydawać, a więc nie płacąc, nie 

zawsze się da, dużo, ale żeby było  wykonane dobrze i żeby mieszkańcy mogli  przez wiele lat z tych 

inwestycji, remontów itd. korzystać żeby były wykonane bardzo dobrze, każdy z Państwa może mieć 

na ten temat swoje zdanie, oczywiście kiedyś w pierwszej kadencji, w pierwszym roku, po paru 

miesiącach jeden z Radnych Gminy, to był bodajże 2002 rok może i 2003 powiedział tak, Panie 

Wójcie nie powołanie inspektora nadzoru to są pozorne oszczędności, ja to Państwu przypomnę, bo 

może część z Państwa to słyszała, bo to było chyba powiedziane, nie wiem czy na sesji, rzecz 

dotyczyła, wiecie Państwo czego, remontu sanitariatów w Urzędzie Gminy, to było właśnie już 14 lat 

temu i wówczas systemem gospodarczym te sanitariaty zostały wyremontowane wg wiedzy moich 

pracowników, mojej itd. i nie powołaliśmy na to inspektora nadzoru gdyż robiliśmy to bez 

dokumentacji, bez kosztorysu po prostu zostało to, moim zdaniem, za nieduże pieniądze zrobione, 

może i nie „och i ach” ale służy do dzisiaj, żadna płytka nie odpadła i te urządzenia w dalszym ciągu 

funkcjonują, a po co miałem wydawać na inspektora nadzoru pieniądze i powiem Państwu tak, 

wielokrotnie jest tak, chyba, że prawo będzie mnie do tego zmuszało, czy zmusi, na inwestycje 

mniejsze czy większe jak pozwolenie na budowę jest itd. i nie ma zapisu, że musze mieć inspektora 

nadzoru, nie powołuję inspektora nadzoru, przejmujemy odpowiedzialność, moi pracownicy, w swoich 

zakresach lub ja i pilnujemy za inspektora nadzoru, to są określone tysiące złotych w ciągu roku, 

Szanowni Państwo, czy nawet dziesiątki tysięcy złotych, za to można chociażby, to co Pana boli, 

można przeznaczyć chociażby na kasacje do Naczelnego Sądu Administracyjnego, oczywiście nie                 

z tych paragrafów, nie z tych działów ale wszystko, zapewniam Pana, jest zgodnie z obowiązującym 

prawem, nie tylko jeżeli chodzi o zamówienia publiczne ale nawet zasady księgowości obowiązujące                        

w samorządach, to tyle jeżeli chodzi o interpelacje, bo nie wiem czy zdążyłem po kolei zapisać jak Pan 

zadawał pytania 
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Przewodnicząca Rady Gminy 

czy dostateczna odpowiedź Pana Radnego   

Radny Wiesław Grobelny 

w części, dziękuję, chciałem tylko zwrócić uwagę, jeśli pytałem o sposób w jaki dokonywał Pan 

wyboru Kancelarii, myślałem, że Pan przeprowadził jakiś ranking, nie chodziło tak jak Pan mówił, 

tylko wiem, że są Kancelarie od 1.500,00 zł. za tego typu apelacje przeprowadzone, no jest to 7,5 tys. 

tylko o to mi chodziło, myślałem, że Pan prowadził   

Wójt 

tak, to ja Panu odpowiem, oczywiście Pan wie, że ja tego nie robiłem, ale moi pracownicy robili 

rozeznanie na rynku prawniczym, zadając jednocześnie pytanie nie tylko na temat ceny ale na temat tej 

sprawy czy już prowadzili postępowania tego typu, te Kancelarie w Naczelnym Sądzie 

Administracyjnym, czy czują się, po prostu, merytorycznie przygotowani żeby złożyć dobrą ocenę, tak 

jak chcieliśmy, ja chciałem, myślę, że większość Radnych też, dobrą, merytoryczną kasację, 

przygotowaną, opartą na przepisach prawa itd., oczywiście, na pewno ma Pan rację, za 1.500,00 zł. 

może by się znalazła Kancelaria, która by przygotowała, pytanie czy będzie dla Naczelnego Sądu 

dobre uzasadnienie merytoryczne itd. czy też nie, tej odpowiedzi nie udzielę, moi pracownicy 

przeprowadzali rozeznanie w tym temacie i zaproponowali akurat tą Kancelarię, dziękuję  

Radny Wiesław Grobelny 

dziękuję bardzo, pozostaje nam tylko czekać  

Wójt 

tak jest, w dobrej wierze, że będzie „ok” 

Przewodnicząca Rady Gminy 

odpowiedzi zostały wyczerpane, wobec tego przechodzimy do punktu 9 – tego wolne głosy i wnioski 

 

Ad.9. Wolne głosy i wnioski  

Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu Radnemu Powiatowemu Ryszardowi 

Grześkowiakowi  
Pani Przewodnicząca, Panie, Panowie Radni Państwo, co do Wyspy, mamy informacje z przed 

miesiąca, myślę, że do dnia dzisiejszego się nie zmieniły, gdyż pierwotny odbiór Wyspy i otwarcie 

miało nastąpić z końcem maja, nie mniej Zarząd Powiatu wraz ze Spółką postanowili wybudować na 

Wyspie plażę i pozyskać wszystkie pozwolenia, muszą być spełnione pewne procedury bo to jest 

miejsce szczególne, nie wiem czy w tej chwili już budowa się rozpoczęła, to ma potrwać, otwarcie, jak 

Wójt mówił ma nastąpić z końcem czerwca, ostateczny termin otwarcia, to tyle mogę powiedzieć a to 

są informacje z przed miesiąca, nie wiem czy się nie zmieniły, jak jestem przy głosie chciałem też 

podzielić się spostrzeżeniami jako rodzic na temat funkcjonowania naszej oświaty, wiele napisali,                

w ostatnim roku było mówione, i miałbym pewne spostrzeżenia szczególnie po ostatnich dniach 

majowych, gdyż 4 maja, zaskoczenie dla mnie jako rodzica było, że nasze Szkoły świętują, nie 

pracują, nie wszystkie Szkoły w Powiecie pracowały, dla mnie to było dziwne, gdyż podobno 

Gimnazjum chciało pracować, podstawówka postanowiła, że nie, dowozy nie funkcjonowały, rodzice 

nie mogli dzieci do Przedszkoli, musieli sami odwozić, dziwne to tym bardziej, że tych dni wolnych               

w naszej oświacie jest bardzo dużo, ostatnio policzyłem. zacząłem od połowy kwietnia na przykładzie 

mojej córki, która chodzi do II klasy Gimnazjum  i od 14 kwietnia policzyłem, tych dni było bardzo 

dużo, przykład 4 kwietnia była wycieczka, ale następny tydzień 20,21,22, 3 dni wolne – egzaminy, no 

trudno, następny tydzień, 27,28,29 – rekolekcje, no niestety, może słusznie ale dni bez nauki, dni 

majowe, poniedziałek, wtorek, środa, następne dni, mamy tych dni już dziesięć, teraz kolejny dzień, 

wyjazd do Berlina, jedenasty dzień, dzisiaj są zawody, dwunasty dzień, następnie dwa dni Bożego 

Ciała, czternaście, policzyłem w drugą stronę dni uczących od 4 kwietnia do końca maja mamy tylko 

dwadzieścia jeden, czternaście dni nieuczących, drodzy pedagodzy, nie chcę na was, broń Boże 

„nalatywać” tylko zastanówcie się czy czasami nie mam racji, jest to spostrzeżenie rodzica, trudno mi 

co do tych dni wolnych wypowiadać, może są takie zarządzenia, pamiętam jak kiedyś dni wolne 

między świętami było trzeba odpracowywać, teraz takich rzeczy nie ma, bo za dni wolne nikt nas nie 

rozliczy, tylko rozliczą nasze dzieci w szkole średniej  za wiedzę, a tą wiedzę będzie trudno pozyskać 

jeżeli są przedmioty niektóre uczniowie mają raz w tygodniu co może się zdarzyć, że przez miesiąc 

tylko jeden dzień w tygodniu ten przedmiot będzie, dziękuje bardzo 
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Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu Pani Kamili Kołackiej, sołtys Lubonieczka  

Szanowni Państwo, Wysoka Rado Panie Wójcie pozwólcie Państwo, że podzielę się z Państwem 

refleksjami, które nasuwają mi się po prawie półtorarocznej pracy wtym szacownym gronie, pełnioną 

funkcję traktuję jako powołanie, wyzwanie i służbę przede wszystkim, kandydowałam na to 

stanowisko mając wyznaczone cele, zadania do realizacji, konsekwentnie wraz z mieszkańcami 

mojego sołectwa dążę do poprawy standardu życia na wsi,  minęły czasy kiedy Polska wieś była 

zapyziała,  zacofana  i ogarnięta analfabetyzmem,  Szanowni Państwo, jesteśmy tu po to by pomagać 

ludziom,  występować w ich imieniu nie zapominając o swoim posłannictwie,  może jest idealistą ale 

otaczam się takimi ludźmi, którym leży na sercu dobro innych, bezpieczeństwo i komfort życia,  

proszę się nie dziwić, szczególnie Pan, Panie Wójcie, że od początku kadencji złożyłam kilkanaście 

wniosków, które miały przysłużyć się  mieszkańcom mojego sołectwa, ja nie wymyśliłam sobie tych 

potrzeb tylko słucham ludzi, rozmawiam z nimi i próbuję im pomóc, niestety Szanowni Państwo, jak 

dotąd „walę” głową w mur, odbijam się o nieczułą urzędniczą machinę, mam nadzieję, że nikogo                  

z Państwa nie uraziłam tym określaniem, ja tylko stwierdzam fakty, na złożone przeze mnie wnioski 

otrzymałam nic nie wnoszące, lakoniczne odpowiedzi, chciałabym przy okazji odnieść się do słów 

Pana Wójta, z sesji, która odbyła się w miesiącu lutym zaproponował na forum  cytuję,  jutro z łopatą 

mam iść kopać Pani Sołtys,  uważam Panie Wójcie, że ignoruje Pan mimo wszystko potrzebę moich 

mieszkańców,  niestosowny ton pańskich wypowiedzi  był dalece krzywdzący, może dla Pana jest to 

zbyt mało istotne, że ludzie domagają się bezpiecznej wiaty przystankowej, pobocza ale dla nas to są  

rzeczy decydujące o zdrowiu i bezpieczeństwie przede wszystkim naszych dzieci, a one są 

najważniejsze,  skoro Pan na forum mówi, że jestem nie cierpliwa, w gorącej wodzie kąpana to ja 

również na forum żądam od Pana traktowania mnie z należytym szacunkiem, nieignorowania moich 

wniosków i pytań,  proszę pamiętać, że Wójtem się bywa a człowiekiem się jest,  w nawiązaniu do 

ostatniej sesji czuję się w obowiązku zareagować na wypowiedź dotyczącą OSP w Zaniemyślu,  

mówił Pan o tym, że źle się dzieje w Straży, że znowu rozpadł się Zarząd, a Panu donoszą, piszą do 

Pana i Pan wie kto za to wszystko jest odpowiedzialny, kto za tym stoi, ale powie Pan dopiero po 

wyborach, czemu i komu miała służyć taka wypowiedź, nie wiem, jednak uważam, że z racji pełnionej 

funkcji jest Pan zobligowany do tego by mówić prawdę, nie insynuować, tylko wskazywać fakty                    

i przede wszystkim swoimi wypowiedziami nie jątrzyć i nie wzbudzać podejrzeń i domysłów, 

przepraszam, że ośmielam się  zwracać uwagę ale jestem osobą, która jest świadoma tego gdzie jest, 

po co jest i  komu ma służyć,  w cywilizowanym świecie, drodzy Państwo,  ludzie rozmawiają, szanują 

swoje poglądy i dążą do progresji i taki progres chcielibyśmy osiągnąć w sołectwie Lubonieczek 

dzięki pomocy Państwa, Panie i Panowie Radni,  Panie, Panie Wójcie, bo do tej pory nie mogę się 

oprzeć, że na piedestale  stoją tu potrzeby mieszkańców Zaniemyśla, Łękna i Jezior Małych a o braku 

piątej linii w Lubonieczku mówi się co najmniej od 10 lat, w takim razie, proszę mi odpowiedzieć do 

jak wysokiej instancji muszę się udać by zostać wysłuchaną, zrozumianą i potraktowaną poważnie, bo 

do tej pory żyłam w naiwnym przekonaniu, że my jesteśmy dla ludzi a sesja Rady Gminy jest po to by 

problemy mieszkańców ma niej rozwiązywać, czy musi dojść do tragedii w związku z brakiem 

pobocza czy wiaty przystankowej abyśmy wszyscy podjęli działania, pozwólcie Państwo, ale jednak 

dalej pozostanę sobą pomimo gorzkich  słów co to niektórych, bowiem godzić nie mogę się na 

bierność,  dziękuję za wysłuchanie a przede wszystkim za możliwość wypowiedzi  

Wójt 

Szanowni Państwo, tak na gorąco, może to co Radny Powiatowy mówił na temat funkcjonowania 

oświaty, a szczególnie dni wolnych, proszę mi wybaczyć ale szczegółowych przepisów tutaj nie 

wymienię, z tego co wiem to na początku roku szkolnego ustala się dni wolne w okresie roku 

szkolnego, dla Szkół Podstawowych to jest  dodatkowych sześć dni, dla Gimnazjum, bodajże dziesięć             

i chyba w ramach tych godzin, tych dni, 4 maj też był wyznaczony w Szkole Podstawowej i chyba                

w Gimnazjum, jak się mylę to proszę Panie Dyrektorki poprawić, szczerze powiem tak, za przepisy 

Panie Radny nic nie mogę to jest ustawa oświatowa i tak króciutko jeżeli chodzi o wypowiedź Pani 

sołtys Lubonieczka, rzeczywiście wnioski, nie wiem, Pani złożyła, zgadza się, wyjaśnialiśmy to                    

w formie pisemnej, pracownica, która zajmuje się, akurat to dotyczyło jej zagadnień, myślę, że na 

pewno nie są wystarczająco umotywowane dla Pani, dla mieszkańców, że nie realizujemy, sprawdzę, 

w miesiącu lutym była sesja, tą wypowiedź, ja tutaj przez mikrofon – że z łopatą mam iść kopać, nie 

przypominam sobie z jakiego kontekstu to Pani wyjęła, mamy te nagrania, tak, że  sprawdzę, bo może 
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rzeczywiście, luty był jeszcze, zmarzlina była itd. ale to z podtekstu zawsze można wyciągnąć i na 

pewno się tutaj zajmiemy, przesłuchamy te wszystkie taśmy, które są i Państwu, powiedzmy tą 

wypowiedź moją puścimy, bo technika u nas też pozwala, czy to nie jest akurat tylko wyjęte                         

z kontekstu innego, zobaczymy nie chcę się tutaj w tym temacie dzisiaj wypowiadać, bo sobie nie 

przypominam, pamięć jest zawodna, zobaczymy  jeżeli chodzi o  Straż w Zaniemyślu nie 

odpowiadałem na pytanie, myślę, że powiedziałem tak jak jest, to, że dodałem, że coś wiem, czego nie 

powiem, bo jak Państwo wiedzą nie wszystko mogę powiedzieć publicznie, nie będę mówił, ale myślę, 

że to Pani Sołtys, akurat, nie wiem, Lubonieczka to, jeżeli chodzi o Straż w Zaniemyślu, to była chyba 

interpelacja Radnego Grobelnego, chcę Państwu powiedzieć, że sytuacja jest taka, że mamy Zarząd 

OSP Zaniemyśl, nowy Zarząd z Prezesem, Naczelnikiem i w sobotę odbyły się zebranie walne 

Zarządu Gminnego, delegaci wybrali cały Zarząd, jedenastoosobowy, nie mamy jeszcze Komendanta 

gminnego ale myślę, że w najbliższym czasie zrobię wszystko i inni zrobią wszystko żeby Zarząd już 

wybrany powołał Komendanta Gminnego, piąta linka w Lubonieczku, nie chcę się wypowiadać na ten 

temat, kiedyś była już mowa o tym rzeczywiście, gdzieniegdzie nie ma nawet czterech żeby móc 

przeprowadzić, mówiłem Państwu, że analizowaliśmy pewne rzeczy w zakresie oświetlenia ale 

niestety skończyły się pieniądze na pewne rzeczy dodatkowe, które nam wchodzą, chociażby na ta 

komunikację bezpłatną, podmiejska i dlatego musiałem podjąć taką decyzję, że nie będziemy pewnych 

rzeczy, które chcieliśmy realizować bo te pieniądze są potrzebne na inne cele zresztą Rada 

jednogłośnie przegłosowała komunikację bezpłatną między Zaniemyślem a Środą, przez wioski                    

i bezpośrednie kursy, jak Państwo widzicie musieliśmy wygospodarować środki finansowe ale też 

chcę zapewnić, że ta sprawa, pewnie nie w tym roku ale na przyszły rok, w części, mówię                             

o oświetleniu ulicznym postaram się i zrobimy wszystko z pracownikami żeby w części, chociażby, 

zrealizować tam gdzie będzie to możliwe, chcę Państwu powiedzieć, że mieliśmy nawet już decyzję, 

prawie taką, że te lampy solarne ustawimy, ale są uwarunkowania, nie mogą być drzewa, nie mogą być 

lasy bo wtedy te baterie się nie ładują i akumulatory, ale w terenie otwartym też będziemy realizować, 

chociaż jest to dużo, dużo droższe niż energetycznie zasilane, brak pobocza, jeżeli jest gdzieś brak 

pobocza, poza krawędzią jezdni to jest pobocze, chyba miała Pani na myśli ścieżkę rowerową  czy 

chodnik, pobocze a to to są dwie inne sprawy, wiaty autobusowe, Szanowni Państwo, tak ten temat był 

zgłaszany, ten temat mamy na uwadze, tylko Szanowni Państwo, wymienić te wiaty autobusowe, które 

są w strasznym stanie, tak jak to część z Państwa przedstawia, spójrzcie Państwo na inne wiaty, myślę, 

że będzie można to zrealizować w przyszłym roku chociażby z funduszy sołeckich  i wymienimy                 

w ramach tych środków, które będą na funduszu sołeckim, też akurat, w części oczywiście, bo te 

fundusze będą większe niż koszty, tak to jest Szanowni Państwo, że ciągle trzeba wybierać, 

przyglądając się komunikacji na pewno będą wnioski, tam gdzie nie ma, że też są potrzebne ale myślę, 

że w miesiącu sierpniu, wrześniu jak będą spotkania sołeckie to mieszkańcy sołectw zdecydują na co 

te środki wydać tak na koniec, oczywiście to nie jest na zasadzie odepchnięcia tematu, Pani Sołtys, te 

wiaty w innych rejonach, szczególnie przy drodze wojewódzkiej straszą, to też są nasze, też będziemy 

próbowali wymienić, w niektórych wiatach jest tylko daszek, reszta została już przez przejeżdżających 

tzw. skonsumowana, to tyle mam w tym temacie, można mieć takie zdanie jak Pani Sołtys                           

z Lubonieczka, myślę, że można, jak najbardziej ale nie da się wszystkiego, Szanowni Państwo,                         

w jednym czy w dwóch latach wykonać, potrzeb na terenie Gminy jest dużo, nie będę się powtarzał bo 

to jest truizm dla niektórych, małej części, ale myślę, że tak to będzie odebrane, te pewne rzeczy, czy 

wnioski nie wszystkie, może w przyszłym roku jak mieszkańcy będą decydować co jest bardziej 

potrzebne, co mniej, będzie lepiej niż Wójt, umówiliśmy się ze Strażakami, że środkami finansowymi 

będzie dysponować nie Wójt jak do tej pory i zawsze było źle, bo jedna Straż dostała a druga nie itd. 

pula środków przeznaczona w budżecie, zdecyduje o wydatkach Zarząd Gminny  OSP, większa chyba 

demokracja, Szanowni Państwo przez ostatnie półtora roku tutaj zarzucano mi brak demokracji, 

Białoruś, Łukaszenko, to ja, Białoruś to jest chyba Gmina, rzeczywiście każdy może mieć swoje 

zdanie, ale Szanowni Państwo, ja o tym nie mówię  tu na sesji, jak jest jakiś problem, mieszkańcy 

chcą, jadę, rozmawiamy, na miejscu rozwiązujemy ten problem bo nie da się z pozycji, tak jak to 

mówię, urzędu, pracownikom, rozwiązać potrzeb jak nie pojadą w teren, ja uważam, że też powinien 

być i widzieć to, bo to trzeba rzeczywiście zrobić gradacje potrzeb, jak jest taka wola, a myślę, że będą 

we wszystkich sołectwach z zebrania mieszkańców i mam nadzieję, że nie ale będzie na pewno 

problem co zrobić z tych środków, które będą na koniec czerwca wyliczone, bo potrzeb jest dużo 
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więcej, ale to właśnie mieszkańcy, myślę, że to jest najlepsza forma, bo jak Wójt to zawsze wiadomo, 

będą, część będzie nie zadowolona, a tak mieszkańcy zdecydują co z tego robimy a co przekładamy na 

rok następny, bo wiadomo, że wszystkich potrzeb nie zrealizujemy, Szanowni Państwo, jak już jestem 

przy funduszu i zebraniach, nie będę na wszystkich, nie chcę po prostu żeby nie było znowu, że ja 

znowu się wtrącam tylko pracownicy odpowiedzialni ale do niektórych sołectw pojadę, jeżeli w tych 

sołectwach mieszkańcy nie będą wiedzieli to zaproponuję na co ewentualnie możemy przeznaczyć, 

żeby coś konkretnego zrobili czy dla nich powstało, w części nie będę, proszę wybaczyć Panie                     

i Panowie Sołtysi, bo myślę, że tam wszyscy będziecie Państwo w sołectwach wiedzieli na co 

rozsądnie wydać pieniądze publiczne, żeby służyły przez wiele, wiele lat tym mieszkańcom tego 

sołectwa, to tyle w tych tematach, jeżeli kogoś uraziłem, przepraszam  

Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu Pani Beacie Świt-Józefowicz, Dyrektorowi Szkoły 

Podstawowej w Śnieciskach 

Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado chciałabym się ustosunkować do wypowiedzi Pana 

Grześkowiaka,  troszeczkę więcej wyjaśnić na temat tych dni wolnych,  to nie jest wymysł 

Dyrektorów czy  nauczycieli, że chcą mieć dni wolne  natomiast zgodnie z organizacją roku szkolnego 

i zgodnie z rozporządzeniem z dnia 5 października 2010 roku na początku każdego roku szkolnego,  

my to czynimy w sierpniu kiedy spotykają się, Dyrektorzy,  na podstawie tego rozporządzenia 

ustalamy w dni wolne od zajęć lekcyjnych ale nie zajęć opiekuńczo-wychowawczych,  dla Szkoły 

Podstawowej tak jak Pan Wójt powiedział jest to sześć dni, dla Gimnazjum osiem,  m.in. obejmują to  

dni kiedy odbywa się sprawdzian po klasie VI i egzaminy gimnazjalne, zgodnie z tym 

rozporządzeniem muszą być w dni wolne od  zajęć edukacyjnych natomiast nie od pracy nauczycieli               

i opieki nad dziećmi ponieważ w naszych szkołach funkcjonują świetlice również Szkoła                        

w Śnieciskach  sprawuje opiekę z dziećmi, dzieci nie są pozbawione opieki, a to, że autobusy nie 

jeżdżą w tym dniu no to byłoby  nielogiczne gdyby jeździły, także uwagi powinny być do 

Ministerstwa Edukacji Narodowej,  natomiast te dni, które ustalane są w porozumieniu z rodzicami,  

niestety oświatę się zmienia i rodzice sami w weekendy majowe czy inne wyjeżdżają i pytają nawet               

w listopadzie, grudniu jak  planujemy organizację roku szkolnego, czy mogą sobie zaplanować wyjazd 

to jest po pierwsze,  myślę, że Pan Grześkowiak jest usatysfakcjonowany moją wypowiedzią, a po 

drugie, tak się składa, przysłuchując się  wypowiedzi Pani Sołtys Lubonieczka,  moja siostra jest 

mieszkanką od 11 lat właśnie Lubonieczka i jakoś nie zauważyła aktywności Pani Sołtys, bo Pani 

wypowiada się tutaj o mieszkańcach natomiast poprzedniej Pani Sołtys ogromną aktywność                          

i zaangażowanie zauważyła i  nie robiła wokół siebie szumu, dziękuję 

Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu mieszkance Lubonieczka Pani Skrobiszewskiej 

ten Wniosek o tą wiatrową nasze wezwanie rodziców  złożyła Pani Sołtys, ja odprowadzam tam moja 

sześcioletnią córkę, tam nie ma żadnej barierki, dach jest kapiący, były już poczynania wcześniej za 

poprzednią Panią Sołtys, no nie mieliśmy takiej możliwości z poprzednia Panią Sołtys, porozmawiać, 

z Panią Izą, teraz wg mnie dzieje się więcej w Lubonieczku niż za poprzednią Panią Sołtys, ale już 

pomijając ten fakt, a tą wiatę to myśmy rzeczywiście poprosili Panią Kamilę żeby nam wystawiła 

wniosek, bo wiata jest kapiąca, mimo, że jest daszek, ale dzieci tam mokną, jeżeli będzie taka 

możliwości, to nie ma sprawy nawet rodzice zdeklarowali się żeby pomóc przy ty, żeby zrobić, ale 

żeby te dzieci po prostu nie stały w deszczu, bo ja odprowadzam codziennie, mój tato odprowadza jak 

mnie nie pasuje, kierowcy też nie umieją się zachować bo zajeżdżają centralnie blisko tego przystanku, 

nie ma tam żadnej barierki, żeby dzieci były odizolowane, bo tam już dojeżdża tych dzieciaczków 

około dziesiątki, o ile dobrze się orientuję, także jest tam spora grupka tych dzieciaczków, dziękuję 

Wójt 

rzeczywiście, chcę Pani powiedzieć, że to już Pani Sołtys Mikołajczyk już pierwsze tematy, parę lat 

temu zwracała uwagę na temat tej wiaty, tak, że to nie jest temat świeży od 1,5 roku, ale poprzednio 

też, nie wiem, Pani pewnie pamięta, ja już nie pamiętam kiedy, ale to rok, dwa albo nawet trochę 

dłużej, ta wiata była remontowana, oczywiście w tym zakresie była, płyt itd., dzisiaj znowu mamy 

jedna płytę zniszczoną, dach też był przez firmę specjalistyczną robiony, jeżeli kapie, to rzeczywiście 

jest problem, problem jest tam generalnie inny, gdzie usytuować, w innym miejscu, żeby było 

zachowane większe bezpieczeństwo, jest ona w nieszczęśliwym miejscu, przypomnę tj. droga 

powiatowa, jest zakręt, jest skrzyżowanie dwóch dróg też i ten autobus, który się ma tam zatrzymać,    

w nieszczęśliwym miejscu się zatrzymuje, trzeba by było żeby barierkę przy drodze powiatowej 
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ustawić oczywiście mam nadzieje, że Powiat się na to zgodzi, musi być 5 metrów, co najmniej, od 

krawędzi jezdni, potem za tym musi być dojście, a tego terenu jest mało, ale obiecuję, że to wszystko 

przeanalizujemy ze specjalistami, jak wykroimy jakieś środki to, myślę teraz jest tyle głosów w tym 

temacie, że postawimy nową, inną, myślę, że pójdziemy w tym kierunku tak jak stawiamy inne wiaty, 

tutaj też, musi to ustawiać firma specjalistyczna, jak kupimy to od razu z montażem całej wiaty, żeby 

odpowiadali, że jest to dobrze zrobione, dziękuję  

Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu Pani Małgorzacie Fertała 

z tych interpelacji, które zgłosił Pan Radny Grobelny ja nie usłyszałam odpowiedzi, którą najbardziej 

byłam zainteresowana, mianowicie tej ostatniej, czy w związku z wynajęciem Kancelarii Prawnej                

i związaną z tym opłatą czy nie uważa Pan, Panie Wójcie, że może pokryłby to Pan z własnych 

pieniędzy, a powiem dlaczego, ponieważ dla mnie może, Państwo Radni, którzy głosowali za 

rozwiązaniem Zespołu też dorzucili swoją złotóweczkę, ponieważ powszechnie w Gminie jest taka 

zasada, że jeżeli pracownik, nawet w wyniku omyłki, doprowadzi do jakiejś szkody to płaci                       

z własnych pieniędzy, mówię to z pełną, proszę Państwa odpowiedzialnością ponieważ też płaciłam,  

płaciłam na współkę  z Panem wice Wójtem,  za to, że nieprawnie tzn.  zakwalifikowałam  dziecko do 

zwrotu pieniędzy za zakupione podręczniki i tak sobie myślę, że skoro jest taka norma i zasada 

urzędnicza no to powinna ona obowiązywać wszystkich a nie tylko wybranych, tak właściwie,  proszę 

Państwa śmieszna kwota ale  podejrzewam, że gdyby to była kwota duża, zresztą tak właściwie nie ma 

śmiesznych kwot, pieniądz ma swoją wartość i dlatego powinien być wydawany rzeczywiście na 

potrzeby społeczne, a nie pokrywać indywidualnych omyłek, skoro to Pan Wójt był wnioskodawcą,               

w sposób nadzwyczajny zwołano sesję,  przygotowano, Pan mecenas gwarantował swoim autorytetem,  

ale dzisiaj się dowiadujemy, że Pan Wójt musiał apelację zlecić fachowcowi więc nie wiem co mam 

pod tym rozumieć czy Pan mecenas, który gwarantował w swoim autorytetem prawość tej uchwały nie 

jest fachowcem w tym zakresie, dlaczego zabrałam głos? ano dlatego proszę Państwa, że bierze 

bulwersuje mnie manipulacja na tej sesji, manipulacja informacją, na pytanie Pana Grześkowiaka 

zupełnie słuszne od dni wolne od pracy, a właściwie o jeden dzień, którego nie miały żadne innej 

Szkoły nie mieliśmy również w poprzednich latach także my, chodziło Pani Dyrektor o dzień 4 maja,  

przepis mówi wyraźnie do 6 dni i do 8 dni i czasami bywa tak, że w niektórych latach ten kalendarz 

jest taki, że te weekendy tak przypadają, że potrzeba na to 6 dni ale czasami bywa tak, że można 

zaoszczędzić i dlatego nie odpowiadamy Panu Grześkowiak, że do Pani Minister, 4 maja był 

autonomiczną decyzją Dyrektorów w porozumieniu z rodzicami ale to nie, że Pan Grześkowiak nie ma 

racji, no ma rację,  wyjazdy też muszą mieć charakter uzasadniony i dlatego nie róbmy tutaj z osoby, 

która ma wątpliwości kogoś co nie ma o niczym zielonego pojęcia, ja powiem tak, wybór Kancelarii to 

porównuje się do oszczędności, które robiło się 10 lat temu, Panie Wójcie, przy remoncie sanitariatów, 

no filozofia,  wybór Kancelarii Prawnej i remont sanitariatów w Gminie i oszczędności z tego tytułu, 

powiem tak, no to powraca się Pan Wójt, to boli muszę znaleźć inne określenia stąd Białorusią jest Pan 

na tym punkcie wrażliwy, powiem tak, siedząc na tej sesji i tak to odbieram jedna wielka manipulacja, 

jeżeli ktoś ma jakiś wniosek, inne zdanie to od razu jest pogrążony w ten czy inny sposób, nie mówi 

się  o sprawach tylko mówi się, wyrywa się z kontekstu jakieś zdania i ośmiesza się człowieka, bo po 

co zabrał głos przecież tu można tylko klaskać i powiem tak, wszystko może Pan powiedzieć, Panie 

Wójcie, bo działalność organów Gminy jest jawna i nie potrzeba niczego ukrywać, mówić, że teraz nie 

powiem, później powiem i tak powiem, tak właściwie to myślę sobie tak, nie bierzmy ludzi na litość 

no miejmy kręgosłup i stawmy czoła wyzwaniu, a nie najpierw, bo Pan Wójt jest chory teraz Pan Wójt 

coś czyta, nie wiadomo po co czyta, ludzie listy piszą, coś się z tego robi, tak właściwie powiedzmy 

sobie po co szukać tych tematów zastępczych, mówmy o sprawach i o tym co w tej Gminie jest źle,  a 

to, że nie jest wszystko dobrze to przecież widzimy oczami i to nie jest tak, że tylko mówią jak 

pięknie, jak fajnie, jak dobrze, tylko widzi się również niedogodności tej Gminy i potrzeby, które 

czasami nie są realizowane, dlaczego?, za karę, nie ta opcja polityczna, dziękuję, a na to pytanie o tych 

prywatnych pieniądzach to bym chciała usłyszeć odpowiedź 

Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu Radcy Prawnemu, Panu Markowi Grzelakowi 
Pani Przewodnicząca, Panie i Panowie Radni, Szanowni Państwo, moja wypowiedź dotyczy tylko                 

i wyłącznie sfery prawnej, pierwsze, Pani Przewodnicząca chcę powiedzieć, że  Prawnika ocenia co do 

jego pracy Korporacja, świadczenie pomocy prawnej przez Prawnika jest również objęte ochroną 

prawną, to jest jedna uwaga, druga uwaga, odnośnie słów, które tutaj padły, chcę wyraźnie podkreślić, 
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proszę  Państwa, prawnie to orzeczenie, które zapadło przed Wojewódzkim Sądem Administracyjnym 

nie jest prawomocne, my jesteśmy w fazie dalszego postępowania sądowego, dalszego postępowania 

sądowego, to dalsze postępowanie sądowe może przynieść zupełnie inne rozstrzygnięcie, jak wtedy 

będą wyglądały prawne sformułowania zarzutów co do poniesionych kosztów, podkreślam, moja 

wypowiedź jest tylko i wyłącznie w granicach obowiązującego prawa, więc proszę, bardzo proszę, 

żeby jednak „wagować” się w wypowiedziach, tak Państwo musicie to rozumieć, sprawa jest cały czas 

prawnie otwarta, ona nie jest zamknięta, dziękuję  

Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu wice Wójtowi 

Szanowni Państwo,  ja tylko wypowiem się w tej kwestii, tutaj potwierdzę, że ta kara była zapłacona 

żeby nie było, że manipuluje informacją, faktycznie płaciłem tą karę w połowie, a druga kwestia, 

odpowiem w stosunku, tak zrozumiałem, kwestia odczytanego dzisiejszego pisma, proszę Państwa, kto 

z Państwa inaczej by postąpił, gdyby otrzymał pismo podpisane własnym imieniem i nazwiskiem, 

chociaż na kopercie 

Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu Wójtowi 

tak na koniec, oczywiście nie będę rozwijał, dużo mówiono tu na tej sali i to jest nagrane, jeżeli chodzi 

o to pismo, które przeczytałem, jak to są tematy zastępcze, moje niezgodne z prawem działania jako 

Wójta Gminy to dla Pani Fertały są tematy zastępcze, proszę Państwa, już więcej nie będę w tych 

różnych tematach w ogóle się wypowiadał, dziękuję  

Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu Pani Małgorzacie Fertała 

Panie Radco, no znowu Pan tłumaczył, tak wszystkim jak byśmy tutaj byli, mieli jakieś ułomności                  

i nie byli w stanie pewnych rzeczy zrozumieć ale my wiemy, że wyrok jest nieprawomocny, my 

wiemy, że sprawa, apelacja odbędzie się w Naczelnym Sądzie Administracyjnym, jeżeli proszę Pana ta 

sprawa będzie nie korzystna dla skarżących, dla rodziców i radnych to być może Sąd zasądzi zwrot 

kosztów zastępstwa procesowego i wtedy na pewno trzeba będzie to zapłacić tylko jest pytanie i na 

pewno tutaj strona skarżąca te koszty poniesie tylko będą to koszty, będą to pieniądze prywatne                    

i dlatego ja pytam dlaczego druga strona bierze, wykorzystuje tutaj ogromne pieniądze mieszkańców, 

podatników, pieniądze, które powinny służyć na gminne potrzeby tak właściwie bez uzasadnienia i nie 

mówi się tutaj, że, proszę Państwa, że powstał spór i będziemy się sporować za własne pieniądze  i to 

by było dla mnie fajne tzn. powiedzmy sobie, może nie fajne tylko uczciwe, natomiast jedna strona 

bierze i każdy grosz musi policzyć pomimo, że nie działa w swoim tylko interesie, ma poparcie 

mieszkańców tej Gminy dokładnie takie samo jak druga strona tylko, że jedna strona jest 

uprzywilejowana, bo wydaje pieniądze publiczne natomiast druga nie i znowu to jest to o czym ja 

mówię Panie Radco, znowu Pan manipuluje tą odpowiedzią, bo Pan tłumaczy, rzeczy „to, tamto, 

siamto”, ja tylko zapytałam, że skoro jest norma i zasada, że urzędnik płaci w momencie kiedy się 

pomyli płaci ze swoich  własnych pieniędzy, kierownik jednostki  organizacyjnej za pomyłki płaci ze 

swoich własnych pieniędzy to pytam dlaczego Wójt na tym etapie za swoją własną pomyłkę nie płaci  

z własnych pieniędzy, to  nie jest taka kwota, która bierze i powala, proszę Państwa, ja nie mówię                 

o tym, Panie Wójcie, że list, który był tutaj odczytany, w sensie takim, on nie jest istotny  dla Gminy, 

sprawy są bardzo  istotne dla Gminy, Pana własne,  tylko to nie jest w forum na to żeby wziąć  

wyczytywać takie listy, no pierwszy list Pan czyta, a na każdej sesji mówił Pan, ludzie mi mówią, 

piszą, donoszą i jakoś nigdy niczego nie usłyszeliśmy konkretniejszego, tak, że proszę Państwa, no ja 

mówię o rzeczach, no mówmy o sprawach, rozwiązujmy je, udzielajmy odpowiedzi a nie stosujmy 

takiej ewidentnej manipulacji, bo to jest dla mnie zupełnie niezrozumiałe i dlaczego, muszę poszukać 

inny system, do którego będzie można tego rodzaju metody odnieść, na pewno też się znajdzie, 

dziękuję  

Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu Radcy Prawnemu 

proszę Państwa, ja już zająłem stanowisko w zakresie wskazania na sytuację prawną i tylko tyle mam 

do powiedzenia do polemiki w tym wystąpieniu  

Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu Radnemu Michałowi Marciniakowi 

Szanowni Państwo, Wysoka Rado, Panie Wójcie chciałem odnieść się do tego pisma, które zostało 

odczytane na początku tego naszego dzisiejszego posiedzenia, tego kłamliwego oczywiście pisma, na 

wstępie chciałem powiedzieć, że, tak się zastanawiam jaką perfidną, cyniczną i zakłamaną osobą 

trzeba być, żeby móc coś takiego skonstruować, gdzie oprócz Pana Wójta, który jest tam, tak 

naprawdę, są obelgi pod jego kątem  kierowane, jest poruszana jego rodzina, jego najbliżsi, osoba, 
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która wystosowała to pismo posłużyła się imieniem, nazwiskiem Pana wice Wójta, tak, że naprawdę 

zastanawiam się, no jaką trzeba być osobą, jak po prostu nie mieć honoru, ja nie ukrywam, że od kilku 

lat pracuję w różnego rodzaju Korporacjach, o Korporacjach mówi się, że tam jest „wyścig szczurów”, 

że tam po prostu jeden, mówiąc tak bardzo kolokwialnie, wepchnie drugiemu nóż w plecy żeby tylko 

zająć jego stanowisko, ale przyznam się szczerze, że nie doświadczyłem w swojej karierze zawodowej, 

żeby taka sytuacja miała miejsce, tak, żeby ktoś podszywał się pod drugą osobę, żeby wystosował 

pismo z tego rodzaju obelgami, kłamliwymi, chciałem Państwu podać konkretny fakt, w zeszłym roku 

mniej więcej o tej porze jako Komisja Rewizyjna przeprowadziliśmy na wniosek Radnego 

Grobelnego, który jest członkiem Komisji Rewizyjnej podobnie jak Przewodniczący – Radny 

Walkowiak, Pan Radny Łyszczarz, nieobecny Pan Radny Modrzejewski, przeprowadziliśmy kontrole 

dotyczącą zakupów przez jednostki podlegające Urzędowi Gminy w sklepie ALMEX w Łęknie i nie 

znaleźliśmy, absolutnie żadnych uchybień, jeżeli chodzi zarówno o Szkołę Podstawową,                              

o Gimnazjum, jeżeli chodzi o jednostki komunalne jak i pozostałe jednostki OPS czy też Przedszkole, 

mało tego chcę Państwu pokazać jaka była skala porównania – Zakład Gospodarki Komunalnej w roku 

2014 na różnego rodzaju zakupy związane z czynionymi inwestycjami czy remontami wydał kwotę 

około 400 tys. zł., proszę mnie nie „łapać” dosłownie za słowa, bo nie pamiętam dokładnie  a to była 

kwota około 400 tys. zł. w roku 2014,  z czego zakupy w sklepie ALMEX były na poziomie, około 

900,00 zł., ja to przeanalizowałem i tak naprawdę to co się znalazło w tej kwocie 400 tys. zł., tych 

399.100,00 zł. spokojnie mogłoby przejść przez sklep ALMEX, tak się, Szanowni Państwo, nie stało, 

tak więc na bieżąco chciałem się ustosunkować do tego kłamliwego pisma, bo całe to pismo jest 

kłamliwe i wszystkie te zarzuty są „wyssane z palca”  a w mojej ocenie, jeżeli chodzi o Gminę 

Zaniemyśl, to Gmina Zaniemyśl bardziej krystalicznego Wójta niż Krzysztof Urbas nie miała i nigdy 

mieć nie będzie, dziękuje Państwu        

 

Ad. 10. Zamknięcie sesji 

Przewodnicząca Rady Gminy w  związku z wyczerpaniem porządku obrad na dzisiejszej sesji, 

dziękuję wszystkim za przybycie i zamykam XIX sesję Rady Gminy Zaniemyśl, dziękuję bardzo 

 

Przewodnicząca Rady Gminy 

(-) Alina Frąckowiak 
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